
MANİSA Ovası’nın
can damarı olan

Gediz Nehri için çalış-
malarını aralıksız
sürdüren Gediz
Havzası Erozyonla
Mücadele, Ağaç-
landırma, Çevre ve
Kalkınma (GEMA) Vakfı Genel
Başkanı Şener Kilimcigöldelioğlu,
nehirdeki kirliğin en büyük sebebini
açıkladı. Bölgedeki organize
sanayi bölgelerinin ve belediyelerin
bazılarının arıtma tesisi olmadığına
dikkat çeken Başkan Kilimcigölde-
lioğlu, tesis kurmayan işletmelere
dava açacaklarını söyledi. Gediz’i
en çok kirleten bölgeleri açıklayan
Kilimcigöldelioğlu, “Gediz’i en çok
kirleten yer Turgutlu Organize
Sanayi Bölgesi. 27 yıldır arıtma
tesisi kurmadılar” dedi.

GEMA, KİRLİLİK İÇİN TURGUTLU OSB’Yİ İŞARET ETTİ

MHP Grup Başkanvekili Erkan Akçay,
partisince "Bir ve Birlikte Hilal'e Doğru

Türkiye" toplantısı kapsamında İzmir,
Manisa ve Aydın teşkilat üyeleriyle Balço-
va Termal Otel Kardelen Salonu'nda bir
araya geldi. Partilerinin 55. kuruluş yıl
dönümünün kutlandığını hatırlatan Akçay,
MHP'nin daima kendi gündeminin olduğu-
nu, başka partilerin gündemine mahkum
olmadığını söyledi. Cumhurbaşkanı Hü-
kümet Sistemi'nin Türkiye'ye kazandırdığı
en kıymetli değerin siyasi istikrar olduğu -
nu anlatan Akçay, şimdi gündemlerinde
bu siyasi istikrarı bir ekonomik istikrarla
perçinlemenin bulunduğunu bildirdi.

SİYASİ İSTİKRAR, EKONOMİK İSTİKRAR İLE PERÇİNLENECEK

GEDİZ Havzası Erozyonla Mü-
cadele, Ağaçlandırma, Çevre ve

Kalkınma Vakfı Genel Başkanı
Şener Kilimcigöldelioğlu, atık su
arıtma tesisi olmadığı için Gediz
Nehri'ni kirleten Turgutlu Organize
Sanayi Bölgesi'nin (OSB) yetkilileri
hakkında 2 yıl önce suç duyu-
rusunda bulundu. Daha önce de 2
kez suç duyurusunda bulundukları
öğrenilen Kilimcigöldelioğlu,
yaşanan çevre kirliliğinin önlenme-
sini istediklerini söyledi. Turgutlu
OSB Yönetim Kurulu Başkanı Ha-
mi Özer ise o tarihte yaptığı açıkla-
mada  en geç 2024 yılının ilk çey-
re ğinde arıtma tesisini Turgutlu'ya
kazandıracaklarını kaydetmişti.

DAHA ÖNCE DE SUÇ DUYURUSUNDA BULUNMUŞLAR
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Gediz Havzası Erozyonla Mücadele, Ağaçlandırma, Çevre ve Kalkınma (GEMA) Vakfı
yönetimi, Gediz Nehri’ni kirleten belediye ve OSB’lere karşı dava açmaya hazırlanıyor

GEDiZ’i KiRLETENE 
Manisa’da basın mensu-
plarıyla bir araya gelen
Gediz Havzası Erozyonla 
Mücadele, Ağaçlandırma,
Çevre ve Kalkınma (GEMA)
Vakfı yönetimi, İzmir ve
Manisa ovasının sulan-
masında büyük öneme sahip
Gediz Nehri’ndeki kirliliğin
kaynaklarını açıkladı. GEMA
Vakfı Yönetim Kurulu
Başkanı Şener Kilimcigölde-
lioğlu, arıtma tesisi 
kurmayan belediye ve 
organize sanayi bölgelerine
dava açacaklarını söyledi.  

DAVA AÇILACAK! 

MHP Grup Başkanvekili Manisa Milletvekili Erkan Akçay, "Bir ve Birlikte Hilal'e Doğru Türkiye" toplantısında konuştu 

MHP Grup Başkanvekili Erkan Akçay,
"Terör örgütleriyle pazarlık yoktur.
Çözüm süreci yoktur. Terörle mücadele
vardır. Terör örgütlerinin yok edilmesi
vardır. Milletimizin birliğine ve beraber-
liğine karşı fitne ve fesat çıkaranların
tasfiye edilmesi vardır" diye konuştu.

“Terör örgütleriyle pazarlık
yok mücadele var!”

5 litre atık yağ toplayan 

DEMİRCİ Belediyesi,
çevreye duyarlı bir

proje kapsamında atık
yağ toplama kampa-
nyası başlattı. İlçedeki
evlerden, işyerlerinden
ve lokantalardan topla-
nacak atık yağlar, geri
dönüşüme kazandırılacak. Bele-
diye, evlerde ve işyerlerinde 5 litre
atık yağ toplayan vatandaşların, 0
236 462 13 12 veya 0 236 462 13
22 numaralı telefonlardan dâhili
116'ya ulaşarak, belediye ekipleri-
nin atık yağları yerinden almasını
sağlayabileceğini duyurdu. 

belediyeyi arasın!

Boşanmak istediği eşi tarafından
bacağından vuruldu   

EDİNİLEN bilgiye göre Şehzadeler
ilçesindeBelgin B., mart ayında boşanma

davası açtığı eşi Furkan B. için uzaklaştırma
kararı aldırmak için 3 aylık kızıyla adliyeye
gitmek için evden çıktı. Belgin B., bebek
arabasındaki kızıyla yolda yürüdüğü sırada
motosikletiyle kendisini takip eden eşi
Furkan B. tarafından sağ baldırından taban-
cayla yaralandı. Polis, olayın ardından
kaçan Furkan B.'yi yakaladı. Gözaltına alı-
nan Furkan B., polisteki işlemlerinin ardın-
dan sevk edildiği adliyede tutuklandı. 

Dünya Çocuk Hakları Günü coşkulu etkinliklerle kutladı
ŞEHZADELER Kent Konseyi,
20 Kasım Dünya Çocuk Hak-

ları Günü’nü coşkulu bir dizi
etkinlikle kutladı. Çocukların hak-
larına dikkat çekmek ve bu özel

günü anlamlı kılmak amacıyla
düzenlenen etkinlikler, ailelerin
ve çocukların yoğun ilgisiyle kar-
şılandı. ŞUBADAP grubu, çocuk-
lara keyifli dakikalar yaşattı.

3’te

7’de

6’da2’de5’te
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sosyal belediyecilik çalış-
malarına öncelik veren Yunu-
semre Belediyesi, faaliyete
geçirdiği kadın dayanışma ve
eğitim merkezlerinde ilçede ya-

şayan kadınların kendilerini ge-
liştirebilmelerine olanak sağlı-
yor. Merkezlerde eğitim alan
kursiyerler eğlenerek öğrenme-
nin mutluluğunu yaşıyor. 

Yunusemre Belediyesi’ne
bağlı kadın dayanışma ve eği-
tim merkezlerinde çeşitli kurslar
alan ev hanımları bir taraftan el
becerilerini geliştirirken, bir ta-
raftan da stresten uzaklaşıyor.
Yenimahalle Kadın Dayanışma
ve Eğitim Merkezi’nde dikiş
kursu gören kursiyerler, hafta-
nın 5 günü düzenlenen kursta
el emeği göz nuru eserler üreti-
yor. Yunusemre Belediyesi ve
Halk Eğitim Merkezi  işbirliği ile
gerçekleştirilen dikiş kursunda
hanımlar mesleğin inceliklerini
öğreniyor. Yenimahalle Kadın
Dayanışma ve Eğitim Merkezi
Dikiş Öğretmeni Şule Saltık,
kursların düzenlenmesindeki
katkılarından dolayı Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban’a teşekkür etti. Saltık, “25
kursiyerimiz ile eğitimlerimize
başladık. Haftanın 5 günü dü-
zenlenen dikiş kursumuzda
kursiyerlerimiz kalıp çıkarmayı,
kıyafet kesmeyi, ölçü almayı,
kıyafet dikmeyi öğreniyor. Kur-
sumuzda öğrencilerimiz hem
sosyalleşiyor hem de üretip
dikiş yaptıkları için çok mutlu
oluyor. Kursumuzun düzenlen-
mesinde katkı sunan Yunu-
semre Halk Eğitim Merkezimiz
ve Yunusemre Belediye Başka-
nımız Semih Balaban’a teşek-
kür ederim” dedi. 

“KaDıNlaRımıZ EN 

BÜyÜK GÜCÜmÜZ”

Toplumun temel taşı olan
kadının mutluluğuna büyük
önem verdiklerini belirten Yu-
nusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, kadın daya-
nışma ve eğitim merkezleri ile
mutlu bir Yunusemre için
önemli bir adım attıklarını söy-
ledi.

Başkan Balaban, konu ile
ilgili olarak yaptığı açıklamada
şu ifadeleri kullandı; “Yunu-
semre’de yaşayan her bir
birey için var gücümüzle çalış-
malarımızı sürdürüyoruz.

Kadın Dayanışma ve Eğitim
Merkezlerimiz ile mutlu bir
kent için çalışıyoruz. Merkez-

lerimizde eğitim gören kadın-
larımız sosyalleşerek öğreni-
yor. Hem mesleklerinin

inceliklerini öğreniyorlar hem
de üretmenin mutluluğunu ya-
şıyorlar.” Haber merkezi

El emeği ürünler bu merkezlerde üretiliyor

20 Kasım Dünya Çocuk Hakları Günü
kapsamında Şehzadeler Kent Konseyi, çocuk-
lara özel etkinlikler düzenledi. Kültür Sitesi Lale
Salonunda ŞUBADAP grubu sahne alarak ço-
cuklara eğlenceli bir gece yaşattı.

Şehzadeler Kent Konseyi, 20 Kasım Dünya
Çocuk Hakları Günü’nü coşkulu bir dizi etkin-
likle kutladı. Çocukların haklarına dikkat çek-
mek ve bu özel günü anlamlı kılmak amacıyla
düzenlenen etkinlikler, ailelerin ve çocukların
yoğun ilgisiyle karşılandı. Kültür Sitesi Lale Sa-
lonunda düzenlenen etkinliğe Şehzadeler Kent
Konseyi Başkanı Yasemin Gümüş ve yürütme
kurulu üyeleri de katılarak, bu anlamlı prog-
ramda çocukları yalnız bırakmadılar.

Dünya Çocuk Hakları Günü etkinlikleri kap-
samında geçtiğimiz akşam Kültür Sitesi Lale
Salonunda çocuklara yönelik eğlenceli bir gös-
teri düzenlendi. Türkiye genelinde çocuklar
için yaptıkları etkinliklerle tanınan grup olan

ŞUBADAP grubu, çocuklara keyifli dakikalar
yaşatırken, çocuk hakları konusunda farkında-
lık yaratmayı amaçlayan mesajlar da verdi. Ai-
lelerin ve çocukların büyük ilgi gösterdiği
etkinlikte ŞUBADAP grubu, sahne performan-
sıyla minik izleyicilerin beğenisini topladı.
Haber merkezi

Dünya Çocuk Hakları Günü 
coşkulu etkinliklerle kutlandı
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 503 16 00

EMİNE BETÜL ECZANESİ
0236 231 40 42

BAHAR ECZANESİ 

ESRA ECZANESİ

0236 234 40 29

0236 232 12 15

NÖBETÇİ 
ECZANELER

19 Kasım 2024 Salı

OKSİJEN ECZANESİ
1881 - Ukrayna'da Odessa'nın güneybatısındaki Großliebenthal köyüne meteor düştü.
1900 - Birleşik Krallık'ta, seçme ve seçilme hakkı isteyen 119 kadın, Avam Kamarası'na
zorla girmekten tutuklandı.
1926 - Troçki ve Zinovyev, Sovyetler Birliği politbüro'dan kovuldu.
1938 - Atatürk'ün naaşı, İstanbul'dan Ankara'ya, hazin bir törenle yola çıkarıldı.
1941 - Birleşik Krallık, Kuzey Afrika'da Alman ve İtalyanlara karşı saldırıya geçti.
1942 - Beslenme, giyecek ve yakacak için "Harp Ekonomisi Bürosu" kuruldu.
1977 - Mısır Devlet Başkanı Enver Sedat, İsrail'i ziyaret eden ilk Arap lider oldu.
1977 - Portekiz Havayollarına ait bir Boeing 727, Madeira adalarında düştü: 130 kişi öldü.
1984 - BM görevlisi Enver Ergun, Viyana'da Ermeni saldırganlarca öldürüldü.
1985 - ABD Başkanı Ronald Reagan ile Sovyetler Birliği Devlet Başkanı Mikhail Gor-
baçov, Cenova'da ilk kez buluştu.

GÜNÜN OLAYI

Boşanmak istediği eşi tarafından
bacağından vuruldu   

MANİSA'NIN Şehzadeler
ilçesinde bir kadın çocuğuyla
sokakta yürüdüğü sırada bo-
şanma aşamasında olduğu
eşi tarafından bacağından vu-
ruldu.   

Olay, Manisa'nın Şehza-
deler ilçesine bağlı Nurlupınar
Mahallesi'nde 14 Kasım'da
17.00 sıralarında meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre
Belgin B., mart ayında bo-
şanma davası açtığı eşi Fur-
kan B. için uzaklaştırma kararı
aldırmak için 3 aylık kızıyla ad-
liyeye gitmek için evden çıktı.
Belgin B., bebek arabasındaki
kızıyla yolda yürüdüğü sırada
motosikletiyle kendisini takip
eden eşi Furkan B. tarafından
sağ baldırından tabancayla
yaralandı. 

Belgin B. acı içinde yerde
kalırken, Furkan B. motosikle-
tiyle kaçtı. Çevredekiler du-
rumu sağlık ekipleri ve polise

bildirdi. 
Olay yerine gelen sağlık

ekipleri yaralı Belgin B.'yi am-
bulansla hastaneye sevk etti. 

Sağlık ekibinin olay yerin-
deki ilk müdahalesinin ardın-
dan Manisa Şehir
Hastanesi'ne kaldırılan Belgin
B., tedaviye alındı. Belgin B.
ve yanındaki 3 aylık kızının
sağlık durumlarının iyi olduğu
öğrenildi. 

Polis, olayın ardından
kaçan Furkan B.'yi yakaladı.
Gözaltına alınan Furkan B.,
polisteki işlemlerinin ardından
sevk edildiği adliyede tutuk-
landı. 

Öte yandan yaşanan
korku dolu anlar Belgin B.'nin
yanındakiler tarafından cep
telefonuyla görüntülendi. Gö-
rüntüde Belgin B.'nin Furkan
B. tarafından vurulması son-
rası kanlar içinde kalması yer
alıyor. İHA 

Komşusu tarafından
bıçaklanan kişi öldü

MANİSA'NIN Soma ilçe-
sinde tartıştığı komşusu tarafın-
dan bıçaklanan kişi yaşamını
yitirdi.

Alınan bilgiye göre, dün
akşam saatlerinde İstasyon
Arka Mahallesi'nde yaşayan
T.G. (23) ile komşusu Ümit K.
(34) arasında mahalledeki bir
tekel bayisinde tartışma çıktı.

Tartışmanın ardından ayrılan
ve evlerine giden taraflar, bir

süre sonra sokakta buluşarak
kavga etmeye başladı.

Kavga esnasında T.G, evli
ve 3 çocuk babası Ümit K'yi bı-
çakladı.

Çevredekilerin ihbarıyla olay
yerine gelen sağlık ekipleri,
Ümit K'nin hayatını kaybettiğini
belirledi.

T.G. ise polis ekiplerince
gözaltına alındı.

İHA

Salihli İlçe Emniyetine 
5 yeni araç daha katıldı   

SALİHLİ İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü’nün hizmetlerinde kul-
lanılmak üzere alınan 5 yeni
araç hizmete girdi.   

Salihli Huzurlu Yaşamı Des-
tekleme Derneği ve devletin
katkıları, yapılan bağışlarla alı-
nan 5 araç, İlçe Emniyet Mü-
dürlüğüne bağlı birimlerde
kullanılmak üzere teslim edildi. 

İlçe Emniyet Müdürlüğü
bünyesinde Salihli’nin huzuru
ve güvenini sağlamak amacıyla
kullanılacak yeni araçlar, düş-
mana korku, dosta güven vere-
cek. 

Salihli İlçe Emniyet Müdürü
Burhan Demirkıran, yeni araçla-
rın emniyet ve ilçeye hayırlı ol-
masını diledi.  İHA

Feci kazada genç mühendis hayatını kaybetti   
MANİSA'NIN Kula ilçesinde

seyir halindeki ticari taksi kont-
rolden çıkarak yol kenarındaki
bariyerleri aşıp ağaca vurdu.
Feci kazada taksi sürücüsü ağır
yaralanırken, takside yolcu ola-
rak bulunan 28 yaşındaki inşaat
mühendisi genç hayatını kay-
betti.   

Kaza,  İzmir-Ankara D300
karayolu Kovukdere
rampalarında
meydana geldi.
Edinilen bil-
giye göre, İz-
mir'den Uşak
istikametine
doğru seyir ha-
lindeki A.E.(37)
idaresindeki 45 T 7511
plakalı ticari taksi, sürücüsünün
kontrolünden çıkarak savruldu.
Yolun sağ tarafında bulunan
bariyerleri aşıp ağaca çarparak
durabilen ticari takside sürücü
A.E. ağır yaralanırken, takside
yolcu olarak bulunan 28 yaşın-
daki inşaat mühendisi Oğuzhan
Kermen araç içerisindeki sıkıştı.
Kazayı görenlerin ihbarı üzerine

olay yerine itfaiye, sağlık, jan-
darma ve trafik polisleri sevk
edildi. Kısa sürede olay yerine
gelen sağlık ekipleri, taksinin
yolcu konumuna sıkışan inşaat
mühendisi gencin olay yerinde
yaşamını yitirdiğini belirledi.
Kendi imkanları ile hurdaya
dönmüş ticari taksiden çıkan
sürücü A.E. ise ağır yaralı ola-

rak Kula Devlet
Hastanesi'ne

kaldırıldı.
Feci ka-
zada ya-
şamını
yitiren in-

şaat mü-
hendisinin

cansız bedeni, olay
yerinde yapılan incelemelerin
ardından ön otopsi yapılmak
üzere Kula Devlet Hastanesi
morguna kaldırıldı. Ağır yaralı
olarak aynı hastanede tedavi
altına alınan taksi sürücüsü
A.E. ise ileri tetkik ve tedavileri
için Salihli Devlet Hastanesi'ne
sevk edildi. Kaza ile ilgili geniş
çaplı soruşturma başlatıldı. İHA
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ŞEHZADELER Belediyesi,
personelinin hizmet kalitesini
artırmak amacıyla düzenlediği
hizmet içi eğitim programlarına
devam ediyor. Eğitim ve Belge-
lendirme Uzmanı Tansel Namlı-
ses tarafından verilen "Kalite
Yönetim Sistemi ve Eğitimi"
konulu seminerde, belediye
çalışanları kalite yönetimi ilke-
leriyle ilgili önemli bilgiler
edindi.   

Şehzadeler Belediyesi,
personelinin yetkinliklerini artır-
mak ve kurumsal hizmet kalite-

sini yükseltmek amacıyla dü-
zenlediği hizmet içi eğitim
programlarına bir yenisini daha
ekledi. Eğitim ve Belgelen-
dirme Uzmanı Tansel Namlıses
tarafından verilen "Kalite Yöne-
tim Sistemi ve Eğitimi" konulu
eğitim, belediye yöneticileri ve
personeline yönelik olarak ger-
çekleştirildi. Belediye Encümen
Salonu’nda düzenlenen eği-
timde, kalite yönetim sistemle-
rinin belediye hizmetlerine nasıl
entegre edilebileceği, süreçle-
rin iyileştirilmesi ve verimliliğin

artırılması gibi konular ele
alındı. Eğitim süresince katılım-
cılar, kalite yönetimi ilkeleri hak-
kında bilgi sahibi olurken, iş
süreçlerini daha etkin ve verimli
bir şekilde yönetmenin yollarını
öğrendi. Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, perso-
nelin gelişimine katkı sağlayan
bu tür eğitim programlarının,
belediye hizmetlerinin kalitesini
artırmada önemli rol oynadığını
belirterek personel eğitimlerine
düzenli olarak devam edecek-
lerini söyledi.  İHA

Şehzadeler Belediyesi’nde kalite yönetim
sistemi eğitimi verildi   
Şehzadeler Belediyesi’nde kalite yönetim
sistemi eğitimi verildi   

MASKİ Genel Müdür Yar-
dımcısı Doç. Dr. Özgür Avşar,
ilçe ziyaretleri kapsamında Gör-
des Belediye Başkanı İbrahim
Büke ve MASKİ İlçe Şefliğini zi-
yaret ederek, ilçede devam
eden ve planlanan çalışmalar
hakkında fikir alışverişinde bu-
lundu. 

Manisa Su ve Kanalizasyon

İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, vatandaşlara kaliteli ve so-
runsuz hizmet ulaştırmak adına
çalışmalarını tüm hızıyla sürdü-
rüyor. Vatandaşların ihtiyaçlarına
yönelik sürdürülen çalışmalar
kapsamında MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Özgür Avşar, Gördes ilçesine zi-
yaret gerçekleştirdi. İlk olarak

İlçe Şefliğinde görevli personel-
leri ziyaret eden Avşar, çalışma-
lar hakkında bilgi alarak, Gördes
Belediye Başkanı İbrahim Büke
ile bir araya geldi. 

Gördes ilçesine bağlı, Gü-
neşli, Evciler ve Ulgar mahalle-
leri başta olmak üzere devam
eden ve tamamlanan altyapı ça-
lışmalarını yerinde inceleyen

MASKİ Genel Müdür Yardımcısı
Doç. Dr. Özgür Avşar’a, daire
başkanları, şube müdürleri ve
yetkili personel de eşlik etti.
Özellikle yağışlı havalarda kentin
bazı sokaklarında meydana
gelen taşkınların önüne geçebil-
mek amacıyla gerçekleştirilecek
olan çalışmalara ilişkin yerinde
incelemelerde bulunuldu. İnce-
leme sırasında vatandaşların ta-
leplerini de değerlendiren heyet,
Güneşli, Evciler ve Ulgar mahal-
lelerinde yağmur suyu ve kanali-
zasyon imalatlarını yerinde
inceleyip, istişareler yaparak fikir
alışverişinde bulundu. Ayrıca
Gördes Atıksu Arıtma tesisi de
ziyaret edilerek, işleyişi hak-
kında bilgiler alındı. 

“ÇALIŞMALAR HIZ 
KESMEDEN DEVAM

EDECEK” 
Gördes merkez ve kırsal

mahallelerinde yürütülen çalış-

maların hız kesmeden devam
edeceğini belirten MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Özgür Avşar, “MASKİ Genel
Müdürlüğü olarak vatandaşları-
mıza daha kaliteli hizmet suna-
bilmek adına tüm ekiplerimiz ile
birlikte seferber olma gayreti
içerisindeyiz. Gördes ilçemize
bağlı kırsal mahallelerimizde
devam eden çalışmaları yerinde

inceleyerek vatandaşlarımız ile
istişare etme fırsatı bulduk. Alt-
yapı ve yağmur suyu hattı çalış-
maları kapsamında tüm gerekli
istişareleri ve incelemeleri ye-
rinde yaparak, çözüme kavuş-
turmak adına tespitlerimizi
gerçekleştirdik. Gördes ilçemi-
zin ihtiyaçlarının karşılanması
için çalışmalarımızı sürdürüyo-
ruz” dedi.  İHA

MASKi'den Gördes'e inceleme ziyareti 

MASKİ Genel Müdürlüğü,
200 milyon TL yatırımla Alaşe-
hir ilçe merkezinde yaşanan su
kesintilerine son vermek için 17
kilometre çelik içme suyu isale
hattında çalışmalara başladı.
Dev yatırım ile hem su kesintileri
son bulacak hem de eski as-
bestli borular tarihe karışacak.
Manisa Su ve Kanalizasyon İda-
resi (MASKİ) Genel Müdürlüğü,
altyapı seferberliği kapsamında
17 ilçedeki yatırımlarına bir yeni-
sini daha ekledi. 200 milyon TL
yatırımla Alaşehir ilçe merke-
zinde su kesintilerine son vere-
cek altyapı yatırımına başlandı.
Yatırım ve İnşaat Dairesi Baş-
kanlığı bünyesinde yürütülen
proje kapsamında eski asbestli
isale hattı 17 kilometrelik çelik
hat ile yenilenecek. Proje kap-
samında, 7 bin 500 tonluk içme
suyu deposu da inşa edilecek.
Ayrıca, hat SCADA sistemine
bağlanarak, uzaktan da takip
edilebilecek. 

“BU İŞİ HIZLANDIRAN 
FERDİ BAŞKANIMI BİR 

KERE DAHA YÜREKTEN 
TEBRİK EDİYORUM” 

Alaşehirli vatandaşlardan
Yıldırım Esentürk, “Yıllardır Ala-
şehir'de yaşıyorum. Alaşehir'in
temel sorunu su sorunudur. Biz
yıllardır asbestli borulardan su
içiyoruz. Ferdi Başkanın bu ça-
lışmaları hızlandırdığını da bili-
yorum. Hattın döşenmeye
başlandığını biliyorum. Ferdi
Başkan başta olmak üzere
emeği olan herkese teşekkür
ediyorum. Bu işi hızlandıran

Ferdi Başkanımı bir kere daha
yürekten tebrik ediyorum. Alt-
yapı yatırımları belediyeleri her
zaman için sıkıntıya sokar. Bir-
çok belediye buna bulaşmak
istemez. Ama Ferdi Başkanın
bunu hızlandırması, bizim için,
Alaşehir için, Alaşehirliler için
büyük bir kazanımdır.” derken,
Mustafa Duymaz ise, “Sık sık
sular kesiliyordu. Bu konular-
dan çok rahatsızdık. İnşallah
artık halkımız su sıkıntısı çek-
meyecek. Eski borular sağlıklı
değildi. Çelik boru hattında su-
ları daha sağlıklı, daha temiz bir
şekilde kullanacağız. Alaşehir
halkına hayırlısı olsun diyorum.”
dedi. 

“VATANDAŞLARIMIZ, 
HALKIMIZ İÇİN ÇOK 
ÖNEMLİ BİR ŞEY” 

Sürekli su kesintisinin ya-
şandığını dile getiren Sadık
Gürcan isimli vatandaş, “Suları-
mız zamanlı, zamansız kesili-
yordu. Bu da bizi sıkıntılara

sokuyordu. Sadece biz değil,
bütün vatandaşlarımız bunu
çekiyordu. Bu işin olması bizi
çok sevindirdi. Vatandaşlarımız,
halkımız için çok önemli bir
şey.” şeklinde konuşurken,
Mustafa Çetil de şunları söy-
ledi: “Alaşehir çok su sıkıntısı
çekti. 3 gün geldi, 2 gün gel-
medi. Yollarda bir sürü patlaklar
oldu. Hiç kimse ilgilenmedi.
Ama şimdi yeni bir proje var-
mış, duyduk. Ferdi Bey'i tebrik
ediyorum. Allah ona uzun uzun
ömür versin. Büyük dua ala-
cak. Yeni getireceği suyu Ala-
şehir'e kazandırmakla çok
büyük dua alacak.” 

“BU HATLAR, ASBEST 
HATLAR OLDUĞU İÇİN 

ARTIK EKONOMİK 
ÖMRÜNÜ TAMAMLADI” 
Yapılan çalışma hakkında

bilgi veren MASKİ İnşaat Mü-
hendisi Hakan Yaşar, “Avşar'da
bulunan mevcut sondajlarımız
vardı. Asbest borularla Alaşehir
ilçe merkezine iletiliyordu. Bu
hatlar, asbest hatlar olduğu için
artık ekonomik ömrünü tamam-
ladı. Yenilenme gereği duyuldu.
Genel Müdürlüğümüz de bu işi
ihale ederek, 17 kilometre
450'lik çelik içme suyu isale
hattı ve 7 bin 500 tonluk içme
suyu deposu imalatımıza başla-
dık. Alaşehir'deki su kesintileri-
nin önüne geçmek için bu proje
önemli bir projeydi. Hayata ge-
çirebildiğimiz için mutluyuz.”
şeklinde konuştu.  İHA

Alaşehir'in içme suyu altyapısına 
200 milyon TL'lik yatırım   
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MhP Grup Başkanvekili
Erkan Akçay, "Terör örgütleriyle
pazarlık yoktur. Çözüm süreci
yoktur. Terörle mücadele vardır.
Terör örgütlerinin yok edilmesi
vardır. Milletimizin birliğine ve
beraberliğine karşı fitne ve
fesat çıkaranların tasfiye edil-
mesi vardır." dedi.

Akçay, partisince "Bir ve
Birlikte Hilal'e Doğru Türkiye"
toplantısı kapsamında İzmir,
Manisa ve Aydın teşkilat üyele-
riyle Balçova Termal Otel Kar-
delen Salonu'nda bir araya
geldi.

Partilerinin 55. kuruluş yıl
dönümünün kutlandığını hatır-

latan Akçay, MHP'nin daima
kendi gündeminin olduğunu,
başka partilerin gündemine
mahkum olmadığını söyledi.

Cumhurbaşkanı Hükümet
Sistemi'nin Türkiye'ye kazan-
dırdığı en kıymetli değerin si-
yasi istikrar olduğunu anlatan
Akçay, şimdi gündemlerinde bu
siyasi istikrarı bir ekonomik is-
tikrarla perçinlemenin bulundu-
ğunu bildirdi.

Akçay, ABD'nin işbirliğiyle
İsrail'in hedeflerinin Türkiye için
yakın bir tehdit haline geldiğini,
Türkiye'nin birlik, beraberlik ve
kardeşliğini güçlendirmeye ihti-
yacı olduğunu dile getirerek,

şunları kaydetti:
"Bütün hamleler, uzatılan el

ve çağrıların maiyeti ve kap-
samı budur. Terör örgütleriyle
pazarlık yoktur. Çözüm süreci
yoktur. Terörle mücadele vardır.
Terör örgütlerinin yok edilmesi
vardır. Milletimizin birliğine ve
beraberliğine karşı fitne ve
fesat çıkaranların tasfiye edil-
mesi vardır. 40 yılı aşkın bir sü-
redir çektiğimiz PKK terör illeti
bizi maalesef pek çok hedefle-
rimizden alıkoymuştur. Milli bü-
tünlüğümüze büyük bir darbe
vurma faaliyetidir PKK ve FETÖ
girişimleri. Uzatılan eli ve yapı-
lan çağrıları çok iyi anlamak ve

anlatmak gerekmektedir. Altılı
masa diye bunlarla her türlü si-
yasi işbirliğine girenler maale-
sef bu çağrıyı bir eleştiri ve
siyasi fırsat konusu yapmaya
başladılar.

Siz hala aynı otobüste mi-
ting yapıyorken bizi eleştirmeye
utanmıyor musunuz? Nasıl bir
tutarsızlık içindesiniz? Allah'ın
izniyle bilge lider Devlet Bahçeli
farkı burada. Kardeşliğimizi ve
bütünlüğümüzü hiçbir düşman
bozup bizi zaafa uğratamaya-
caktır. Bu da lider Devlet Bah-

çeli'nin büyük adımlarıyla temin
edilecektir. Bunu bir siyasi fır-
sata çevirmeye çalışmanın, bu
çağrıyı ve politikayı geçersiz
hale getirmenin ancak bu
memlekete zararı olur."

MHP Genel Sekreter Yar-
dımcısı ve İzmir Milletvekili
Tamer Osmanağaoğlu ise Türk
milletinin ahlaki ve dini gerçek-
lerini inkar etmeye çalışanların
dün olduğu gibi yarın da kay-
bedeceğini söyledi.

Partinin İzmir İl Başkanı
Veysel Şahin ise dünyanın

büyük bir vahşet sarmalı içinde
savrulduğunu, yeni bir dünya
savaşının insanlığı tehdit ettiğini
savunarak, "Türk ve Türkiye
yüzyılı adımlarını atan devleti-
miz de elbette durum muhake-
mesini derinden yapmakta, her
türlü şarta karşı adımlarını at-
maktadır." diye konuştu.

Toplantıda MHP MYK üye-
leri Ali Uçak ve Prof. Dr. Hasan
Kalyoncu, Aydın İl Başkanı
Haluk Alıcık ve partinin Manisa
İl Başkanı Cüneyt Tosuner de
bir konuşma yaptı.  aa

MHP Grup Başkanvekili Erkan Akçay, İzmir'de konuştu:
Terör örgütleriyle pazarlık yok, mücadele var

aK ParTİ Alaşehir İlçe Teş-
kilatının 8. Olağan Kongresinde
mevcut İlçe Başkanı Fedayi
Kozan partililerden güven oyu
alarak yeniden başkanlığa se-
çildi.  

Alaşehir Şehit Fethi Sekin
Gençlik Merkezi’nde yapılan
kongre saygı duruşunda bulu-
nulması ve İstiklal Marşının

okunmasıyla başladı. Tek liste
olarak seçime katılan mevcut
Başkan Fedayi Kozan kayıtlı
400 delegeden seçime katılan
237 delegenin 236'sının oyunu
alarak güven tazeledi. Seçimde
bir oy geçersiz sayıldı.   

Kongrede AK Parti İl Baş-
kan Yardımcısı Ömer Lale,
Fehmi Key, Ayşe Kınık ve İbra-

him Türkyılmaz divan kurulu
olarak görev yaptı. Kongrede
Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ının video konuşması
dinlendi.   

AK Parti Alaşehir İlçe Baş-
kanı Fedayi Kozan, göreve gel-
dikten sonra Alaşehir’de oy
oranlarının arttığını dile getirip,
yapılan hizmetleri anlattı.  

AK Parti Manisa İl Başkanı
Salih Hızlı, AK Parti MKYK
Üyesi ve Manisa Milletvekili
Mücahit Arınç, AK Parti Genel
Başkan Yardımcısı Vedat Demi-
röz de kongrede birer konuşma
yaptı. Seçim sonunda partililere
teşekkür eden Fedayi Kozan,
"Kongreye delege ve delegele-
rimizin dışında katılım çok gü-
zeldi. Atmosfer çok iyiydi. Bu
da bize, büyük bir teveccüh ol-
duğunu ve bugüne kadar yaptı-
ğımız çalışmaların doğru
olduğunu gösterir. Bugüne
kadar yaptığımız hizmetlerimi-

zin yanında devam eden hiz-
metlerimize yenilerini de ekle-
yerek devam edeceğiz.
Kongreye katılan ve bizleri
onurlandıran herkese çok te-
şekkür ederim." dedi.     

Fedayi Kozan’ın Listesi şu
isimlerden oluştu: "Ahmet Öz-

demir, Ali Türkmen, Ali Serhat
Açar, Ayhan Gökay, Ayşe
Akman, Bayram Köksoy, Cey-
lan Özkan, Doğan Yüksel, Erol
Candan, Ferhat Mutlu, Harun
Yıldırım, Hüseyin Bilgiç, Hüse-
yin Boğa, İsmail Usta, Kadir
Demir, Kadir Hakan Erdem,

Mazlum Kos, Mehmet Şeker,
Mehmet Karaman, Mustafa
Yaşar, Ramazan Savran, Ra-
mazan Tüfekçi, Salih Karaca,
Selma Kılınç, Süleyman Kızıl-
tepe, Yusuf Altun, Zehra Fatma
Çamlıbel, Zeki Çetin Atak ve
Zeynep Güleç."  İha

AK Parti Alaşehir’de Fedayi Kozan güven tazeledi 

reSMİ Gazete'de 3 Kasım
2024 tarihinde yayımlanan
Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi
ile Akhisar Kaymakamlığı'na
atanan Mustafa Can, göreve
başladığını duyurdu. İlk mesa-
jında Akhisarlılara hitap eden
Kaymakam Can, ilçenin zengin
tarihi, tarımsal potansiyeli ve
kültürel mirasıyla önemli bir
yere sahip olduğunu vurguladı.   

Akhisar Kaymakamı Mus-
tafa Can Resmi Gazete'de 3
Kasım 2024 tarihinde yayımla-
nan Cumhurbaşkanlığı Karar-
namesi ile göreve başladı.
Akhisar'da göreve başlamanın
kendisi için büyük bir onur ol-

duğunu belirten Kaymakam
Can, “Bu göreve bizleri layık
gören Cumhurbaşkanı-
mıza ve İçişleri Bakanı-
mıza şükranlarımı
sunuyorum. Akhisar,
yalnızca tarım, sa-
nayi ve kültür açı-
sından değil, aynı
zamanda sahip ol-
duğu tarihî ve doğal
zenginliklerle de ül-
kemizin nadide ilçele-
rinden biridir” dedi. 

Kaymakam Can, Akhi-
sar'ın Türkiye'nin en fazla zey-
tin ağacına sahip ilçesi
olduğunu ve bu yönüyle zeytin

üretiminde öncü bir rol oynadı-
ğını ifade etti. Ayrıca üzüm ve

tütün üretiminde de ulu-
sal çapta tanınan Ak-

hisar'ın, sadece
tarımsal üretimiyle
değil, bu ürünlerin
taşıdığı kültürel
mirasla da ön
planda olduğunun
altını çizdi. 

Akhisar'ın ta-
rihi zenginliklerine

dikkat çeken Can,
Thyateira Antik Kenti, Ulu

Cami, Paşa Hamamı gibi
önemli eserlerin ilçenin köklü
geçmişini temsil ettiğini belirtti.

"Bu zengin mirası yaşatmak ve
korumak bizim öncelikli görevi-
miz olacaktır" diyerek, tarihi mi-
rasa olan duyarlılığını dile
getirdi. 

Kaymakam Can, Akhi-
sar'ın sadece tarım ve tarih açı-
sından değil, sanayi ve ticaret
açısından da büyük bir potan-
siyele sahip olduğunu vurgu-
ladı. İstanbul-İzmir karayolunun
Akhisar'dan geçmesinin, ilçeyi
önemli bir ticaret ve ulaşım
merkezi haline getirdiğini ifade
eden Can, “178 bin nüfuslu Ak-
hisar, güçlü ekonomik yapısıyla
büyük fırsatlara sahip. Amacı-
mız, ilçemizi eğitim, sanayi,

tarım, kültür, turizm ve diğer
alanlarda daha da ileriye taşı-
maktır” dedi. 

"BİrlİKTe daha GÜzel 
Bİr aKhİSar İÇİN

ÇalIŞaCaĞIz" 
Kaymakam Mustafa Can,

göreve başlamasıyla birlikte
Akhisar'ın daha yaşanabilir bir
şehir haline gelmesi için toplu-
mun tüm kesimleriyle iş birliği
yapacaklarını belirtti. Halkın
ihtiyaçlarını en iyi şekilde kar-
şılamayı ve toplumun her bire-
yinin sesine kulak vermeyi
öncelikli hedefleri arasında
sayan Can, "El birliğiyle Akhi-
sar'ı daha güzel bir şehir ha-

line getireceğimize inanıyo-
rum" dedi. 

Mesajının sonunda Akhi-
sarlıların desteğini ve dualarını
beklediğini ifade eden Kayma-
kam Can, halkla uyum içeri-
sinde çalışarak ilçeyi her
anlamda güçlendirmek için
elinden gelen çabayı göstere-
ceğini dile getirdi. "Hep bir-
likte güzel bir Akhisar inşa
edeceğiz" ifadelerini kullandı. 

Akhisar halkı, yeni kay-
makam Mustafa Can'ın görev
döneminde ilçenin ekonomik,
sosyal ve kültürel alanlarda
daha da ileriye taşınacağına
inanıyor.  İha

Akhisar'da Kaymakam Mustafa Can göreve başladı   

Şehzadeler Kaymakam-
lığı Sosyal Yardımlaşma ve Da-
yanışma Vakfı bünyesinde yer
alan Sosyal Dayanışma Merke-
zi’nde (SODAM) Sonbahar Ser-
gisi açıldı. Sergide, SODAM
kursiyerlerinin hazırladığı el
emeği göz nuru ürünler yer
aldı. Şehzadeler Sosyal Yar-
dımlaşma ve Dayanışma Vakfı
Müdürü Esin Ağırkaya, açılışta
yaptığı konuşmada, vakfın ka-
dınların ekosistemini güçlendir-
meyi, sürdürülebilir bir

geleceğe katkı sunmayı ve ev
ekonomilerine destek olmayı
hedeflediğini belirtti. 

Ağırkaya, "Kadınlarımıza
cesaretle hayallerini gerçekleş-
tirme fırsatı sunmaktan mutlu-
luk duyuyoruz," dedi. 141
kursiyerin eğitim aldığı SO-
DAM’da, kadınların emekleriyle
üretilen çeşitli el sanatları eser-
leri dikkat çekti.

Serginin önemine değinen
ve kişisel deneyimlerinden ör-
nekler veren Şehzadeler Kay-
makamı Fatih Genel, şöyle
konuştu: “Herkesin bana göre

Türkiye'de yaşayan her büro-
kratın, her memurun emekli
olursam, işte şöyle ahşap işle-
riyle uğraşmak istiyorum, ne bi-
leyim boyama, ahşap boyama,
resim yapma gibi bir hayali var-
dır hemen hemen. Buna şahit
oldum. Bence hayallerinizi erte-
lemeyin. Benim tavsiyem bek-
lediğiniz gün bugündür. Bugün
başlayın. Sıcak demircilikle ilgi-
leniyorum. Bıçak ustasıyım.
Kültür Bakanlığınca belgeli.
Tabii reklamın kötüsü olmaz.
Yani bu okçuların baş parma-
ğına taktığı yüzük var ya. İşte

onun da ustasıyım. 20 yıldır ya-
pıyorum.  Bugüne kadar kim is-
tediyse ona bir tane hediye
yaptım. Atölyem daha yeni faa-
liyete geçti. Atölyede başladım
çalışmalara.”

Sergiye, Şehzadeler Kay-
makamı Fatih Genel, Manisa
Emniyet Müdürü Fahri Aktaş ve
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay katıldı.

SerGİ 3 GÜN BOYUNCa 
deVaM edeCeK

Sergi, 3 gün boyunca ziya-
retçilerini ağırlayacak ve her biri
farklı alanlarda uzmanlaşmış

kursiyerlerin el emeği ürünle-
riyle sanatseverlere sunulacak.
Protokol üyeleri, serginin açılış

kurdelesini keserek, sergiye ka-
tılan kursiyerlerin eserlerini in-
celedi.

Kadınların el emeği ürünleri göz kamaştırdıKadınların el emeği ürünleri göz kamaştırdı
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DEMİrCİ Belediyesi, çev-
reye duyarlı bir proje kapsa-
mında atık yağ toplama
kampanyası başlattı. İlçedeki
evlerden, işyerlerinden ve lo-
kantalardan toplanacak atık
yağlar, geri dönüşüme kazandı-
rılacak.

Belediye, evlerde ve işyerle-
rinde 5 litre atık yağ toplayan
vatandaşların, 0 236 462 13 12
veya 0 236 462 13 22 numaralı
telefonlardan dâhili 116'ya ula-
şarak, belediye ekiplerinin atık
yağları yerinden almasını sağla-

yabileceğini duyurdu. Toplanan
yağlar, ilgili geri dönüşüm fir-
malarına teslim edilecek.

BaŞKan ErKan Kara: 
"aTıK YaĞlar 

ÇEVrEMİZE Zarar
VErİYOr"

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara projeye ilişkin yap-
tığı açıklamada atık yağların
bilinçsizce doğaya bırakılma-
sının çevreye büyük zararlar
verdiğine dikkat çekerek, “Nü-
fusun sürekli arttığı, doğal
kaynakların hızla tükendiği bir
dünyada çevre sorunları gide-
rek önem kazanmaktadır. Gü-

nümüzde her alanda tüketilen
yağların bilinçsizce tahliye
edilmesi çevremize onarıla-
maz büyük zararlar vermekte-
dir. 1 litre atık yağ, bir milyon
litre suyun kirlenmesine yol
açmaktadır. Evlerimizde ve iş-
yerlerimizdeki atık yağları be-
lediyemize bildirerek
ekiplerimizce alınmasını sağla-
yalım. Atık yağları geri dönü-
şüme göndererek hem
çevremizi koruyalım, hem de
ekonomimize yeniden kazan-
dıralım. Bu noktada vatandaş-
larımızdan destek bekliyoruz”
dedi.

Saruhanlı Devlet Hasta-
nesi acil servisinin, ilçe beledi-
yesi ve hayırsever firma

işbirliğinde genişletilmesine yö-
nelik çalışmalara başlandı.

Saruhanlı Devlet Hasta-
nesi’nin acil servisi, ilçede ya-
şayan vatandaşların daha hızlı

ve daha iyi sağlık hizmetlerin-
den yararlanabilmesi için ge-
nişletilecek. 

Bu kapsamda Hayırsever
Sinerji Grup Boya Kimya ve İn-
şaat firması ile Saruhanlı Bele-
diyesi işbirliğinde çalışma
başlatıldı. Yapılacak olan iyileş-
tirmelerle acil servisin fiziki ko-
şulları iyileştirilecek.

Saruhanlı Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı hastanenin acil ser-
visinin genişletilmesinin büyük
önem taşıdığını vurgulayarak,
“Acil servisin fiziki koşullarının
iyileştirilmesi Saruhanlımız için
büyük önem taşıyor. Halkımızın
daha rahat ve ferah bir or-
tamda sağlık hizmeti alması
için bizlerde gerekli katkıyı sağ-
lıyoruz. Saruhanlımız için hayırlı
olsun” dedi.

2 aY ÖnCE PrOTOKOl 
İMZalanaraK
aDıM aTılMıŞTı

Söz konusu çalışmaya iliş-

kin iki ay önce Belediye Baş-
kanlık makamında Saruhanlı
Belediye Başkanı Ekrem Cıllı,
Manisa İl Sağlık Müdürlüğü
Destek Hizmetleri Başkanı Dr.
Latif Çakmak, Destek Hizmet-
leri Başkan Yardımcısı Mus-
tafa Elmas ve hayırsever
Sinerji Grup Boya Kimya ve
İnşaat firmasından Yasir Kılı-
çaslan katılımıyla protokol im-
zalanmıştı.

Saruhanlı Devlet Hastanesi
acil servisi genişliyor!
Saruhanlı Devlet Hastanesi
acil servisi genişliyor!

Atık yağlar yeniden ekonomiye kazandırılacakAtık yağlar yeniden ekonomiye kazandırılacak
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Manisa Kültür ve Tabiat
Varlıklarını Koruma ve Çevre
Derneği Başkanı Ali Suat Erto-
sun, yaptığı açıklamada Manisa
OSB 7. Etap İlave (Genişleme)
Alanı ile ilgili yürütmenin durdu-
rulması kararına uyulmadığını
söyledi. Ertosun, açıklama-
sında Manisa’da yatırım yapa-
cak Çinli BYD firması ile ilgili de
çarpıcı ifadeler kullandı.

“Manisa OsB’LERLE 
ÇEVRiLi BiR ŞEHiR 

HaLinE GELDi”
Açıklamasına Manisa’daki

OSB’lerin varlığından bahsede-
rek başlayan Ertosun, “Mani-
sa'nın merkez Şehzadeler ve
Yunusemre ilçeleri,  OSB'lere
doymuş durumdadır. Bu ilçeler
doğudan batıya doğru Turgutlu,
Bağyurdu, Kemalpaşa, Manisa,
Muradiye, Çiğli ve Menemen
OSB'leri ile Sancaklıbozköy'de
kurulmak istenen sanayi alanı-
nın ortasında kalmaktadır. Ma-
nisa’da çevre kirliliği had
safhadadır. Bu sekiz OSB, atık-

larıyla Gediz Nehri ve Nif Çayını
kirleterek kanalizasyon kanalı
haline getirmiştir. Ülkemizin ve
Dünya'nın sayılı ovalarından
Gediz Ovası ve havzası yok
olmak üzeredir. 'Temiz Hava
Haktır Platformu'nun 2019 yılı
raporuna göre; Manisa, Ülke-
mizde havası en kirli kentler
arasında 4, hava kirliliğine bağlı
ölümlerde 6. sıradadır. Aynı
platform, yeni yayımladığı ra-
porunda da bu durumu teyit et-
miştir. Manisa S.O.S.
vermektedir. Bu tehlikeler dik-
kate alınmadan yeni OSB'lerin
kurulmak istenildiğine ve mev-
cutların genişletileceğine ilişkin
duyumlarımız da vardır”

Manisa OsB’nin 
GEniŞLEMEsinE iLiŞKin 
YÜRÜTMEYi DURDURMa 

KaRaRI aLInDI aMa 
ÇinLi FiRMaYa HER 
TÜRLÜ KOLaYLIK 

saĞLanIYOR 
Manisa OSB 7. Etap İlave

(Genişleme) Alanı ve Manisa’da
yatırım yapmayı planlayan Çinli
otomotiv devi BYD ile ilgili de

açıklamalarda bulunan Ertosun
açıklamasına şöyle devam etti:
“Mülki idare ile Manisa Büyük-
şehir ve Yunusemre Belediye
Başkanlıkları, Çinli otomotiv fir-
malarının Manisa'da yapacak-
ları yatırımları
desteklemektedirler. Manisa
Kültür ve Tabiat Varlıklarını Ko-
ruma ve Çevre Derneği tarafın-
dan, Tarım ve Orman Bakanlığı
ve Manisa Valiliğine karşı açılan
ve davalı idareler yanında Ma-
nisa Organize Sanayi Bölgesi-
nin (MOSB) müdahil olduğu, ‘...
Manisa Organize Sanayi Böl-
gesi 7. Etap İlave Alanı ile ilgili
Manisa Valiliği Toprak Koruma
Kurulu kararı ve Tarım ve
Orman Bakanlığı (Toprak Re-
formu Genel Müdürlüğü)
Makam 'Olur’unun öncelikle
Yürütmelerinin Durdurulmasına
ve daha sonra da İptallerine’
ilişkin Manisa 2. İdare Mahke-
mesinin 2024/122 Esas sıra-
sında kayıtlı davada, davaya
konu işlemlerle ilgili olarak
27.09.2024 tarihinde yürütme-
lerinin durdurulmasına karar
verilmiş, bu karara davalılar ve
MOSB'nin yaptığı itirazlar İzmir
BİM 3. İdari Dava Dairesi tara-
fından 25.10.2024 tarihli kararla
reddedilmiş olup, bu kararlar
davanın diğer tarafları yanında
MOSB vekiline de bildirilmiştir.
Bu kararlar uyarınca, MOSB 7.
Etap İlave Alanındaki yol açma,
arazi düzleme, direk dikme,
yüksek gerilim hattı kurma gibi
her türlü inşaat ve diğer çalış-
malarının durdurulması gerekir-
ken, ağır iş makineleri ile
çalışmalar son hızla sürdürül-
mektedir. Manisa Büyük Ova
Koruma Alanında kalan, 'Kuru-
Sulu Mutlak Tarım Arazisi, Dikili
Tarım Arazisi ve Zeytinlik' sını-

fındaki, tarımsal üretim için en
uygun ekolojik şartları taşıyan,
yılda iki ürünün alındığı tarım
alanlarına büyük zarar verilmiş
olup, hâlen de zarar verilmeye
devam edilmekte, imar planları
yapılmakta ve ÇED süreci sür-
dürülmektedir. Yürütmenin dur-
durulması kararının
uygulanmadığı alan, Manisa
Büyük Ova Koruma Alanı kap-
samında kalmaktadır. Bu alanın
MOSB 7. kısım Genişleme
Alanı olarak belirlenmesi tarım
arazilerinin tarımsal üretim
amaçlı korunması ilkesi ile çe-
lişmekte ve çevre açısından
büyük riskler taşımaktadır”

ÇinLi FiRMa iÇin 
YÖnETMELiK 
DEĞiŞTiRiLDi

BYD’nin Manisa’ya yatırım
yapması için her türlü kolaylığın
sağlandığına dikkat çeken Er-
tosun, “Bunun için Organize
Sanayi Bölgeleri Uygulama
Yönetmeliği değiştirilmiş,
yapılan değişiklikler
5 Eylül

2024 tarihli Resmi Gazete'de
yayımlanmıştır. Yapılan Yönet-
melik değişikliğiyle 1/5000 ve
1/1000 ölçekli imar planlarında
sanayi alanı olarak belirlenmiş
yerlerde, yer seçimi yapılma-
dan OSB kurma olanağı getiril-
miş ve OSB'lerin kuruluşu
kolaylaştırılmıştır” dedi.

ÇinLiLER Manisa 
OsB’DE MaHaLLE Mi 

KURUYOR?
Değiştirilen yönetmelikle bir-

likte BYD’nin Manisa’da lojman
da kuracağını ifade eden Erto-
sun, “En önemli değişiklik de
OSB ortak kullanım alanlarında,
OSB içinde çalışanlar için OSB
veya katılımcılar tarafından loj-
man yapma olanağının getiril-
mesidir. Bugüne kadar Türk
işçilerinden esirgenen ve akla
gelmeyen bu olanak, Çinli yatı-
rımcılar söz konusu olunca,

Çin'den gelecek işçiler için ge-
tirilmiştir. Unutmayalım; Türkiye
Cumhuriyeti, dominyon bir ülke
değildir. Mahkeme kararının uy-
gulanmaması, bir hukuk cina-
yetidir. OSB'ler, salt sanayi
alanları ile ilgili olmayıp, kentin
bütününün demografik, ekono-
mik ve mekânsal yapısını etki-
lemekte, doğal ve tarımsal
zenginliklerin kaybına neden ol-
makta, sanayi odaklı bir gelişim
modeli sürdürülebilir olma-
makta; kentin tüm dinamiklerini
değiştirme, tüm bölgeyi baskı-
layarak dönüştürme, kent bütü-
nünde yapılaşma baskısını
artırmaktadır. Özetleyecek olur-
sak; Manisa OSB 7. Etap İlave
(Genişleme) Alanı ile ilgili olarak
verilen yürütmenin durdurul-
ması kararının uygulanması ge-
rekmektedir. Ayrıca, Manisa
Şehzadeler ve Yunusemre ilçe-

leri OSB'lere doyduğun-
dan, mevcutlar bile

büyük sorunlar
yarattığından,

merkezde
OSB'ler
büyütül-
memeli,
yenileri
de kurul-
mamalı-
dır”

şeklinde
ko-
nuştu.

Manisa Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma ve Çevre Derneği Başkanı Ali Suat Er-
tosun, Manisa’da kurulacak BYD fabrikasına ilişkin önemli açıklamalarda bulundu

Çinliler Manisa OSB’de
mahalle mi kuruyor? 
Çinliler Manisa OSB’de
mahalle mi kuruyor? 

Manisa Ovası’nın can da-
marı olan Gediz Nehri için ça-
lışmalarını aralıksız sürdüren
Gediz Havzası Erozyonla Mü-
cadele, Ağaçlandırma, Çevre
ve Kalkınma (GEMA) Vakfı
Genel Başkanı Şener Kilimci-
göldelioğlu, nehirdeki kirliğin en
büyük sebebini açıkladı. Bölge-
deki organize sanayi bölgeleri-
nin ve belediyelerin bazılarının
arıtma tesisi olmadığına dikkat
çeken Başkan Kilimcigöldeli-
oğlu, tesis kurmayan işletme-
lere dava açacaklarını söyledi.
Gediz’i en çok kirleten bölgeleri
açıklayan Kilimcigöldelioğlu,
“Gediz’i en çok kirleten yer Tur-
gutlu Organize Sanayi Bölgesi.
27 yıldır arıtma tesisi kurmadı-
lar” dedi.

Manisa’da basın mensupla-
rıyla bir araya gelen Gediz Hav-
zası Erozyonla Mücadele,
Ağaçlandırma, Çevre ve Kal-
kınma (GEMA) Vakfı yönetimi,
İzmir ve Manisa ovasının sulan-
masında büyük öneme sahip
Gediz Nehri’ndeki kirliğin kay-
naklarını açıkladı. Bölgede faa-
liyet gösteren organize sanayi
bölgelerinin arıtma sistemleri-
nin bulunmadığına dikkat
çeken GEMA Vakfı Yönetim
Kurulu Başkanı Şener Kilimci-
göldelioğlu, arıtma tesisi kur-
mayan belediye ve organize
sanayi bölgelerine dava aça-
caklarını söyledi.  

Manisa’nIn VaLiLERi 
En aZ 4 YIL GÖREV 

YaPMaLI
Murat Dağından başlayarak

Ege Denizinden Foça yakınla-
rında döküldüğü deltaya kadar
elliye yakın yan dereyi içine
alan Gediz Nehri, geçtiği Uşak,
Kütahya, Manisa, İzmir ve De-
nizli illeri için hem bir tarımsal
sulamada hem de ekolojik çe-
şitlilik için önemli bir konumda.
Son dönemlerde kirlilik nede-
niyle balık ölümlerinin yaşandığı
ve tarımsal sulamada artık kul-
lanılamaz hale gelen Gediz
Nehrinin kurtarılması amacıyla
GEMA Vakfı yol haritasını açık-
ladı. Özellikle bölgede görev
yapacak valilerin en az 4 yıl gö-
revde kalmalarını isteyen
GEMA Vakfı Yönetim Kurulu
Başkanı Şener Kilimcigöldeli-

oğlu, “GEMA Vakfı bu yıl 30.
Yılını yaşıyor. 30 yılda 15 vali
değişti. Ortalaması 2 yıla geli-
yor. Bazen valiler 13 ay kalıyor,
9 ay da kalan oldu. Ben bura-
dan Cumhurbaşkanımıza, İçiş-
leri Bakanımıza sesleniyorum.
Özellikle Manisa, İzmir, Aydın
ve Ergene Tekirdağ önemli
havza merkezleri. Bu havzada
görev yapacak valilerin 2 yılda
bir değişmesi doğru değil. Bir
valinin en az 4 yıl çalışması
lazım ki verim alalım. Bir vali
geliyor projelerimizi anlatıyoruz
daha sonra gidiyor. 15 vali içe-
risinde 4 vali Gediz Havza Yö-
netim Kuruluna katıldı. Ben
hem belediye başkanlarımızın
hem de valilerimizin Gediz
Havza Yönetim Kurulu toplantı-
larına katılmalarını istiyorum”
dedi.

GEDiZ’i En ÇOK 
KiRLETEn OsB 
TURGUTLU’Da

Gediz’i en çok kirleten böl-
geleri açıklayan Kilimcigöldeli-
oğlu, “Gediz’i en çok kirleten
yer Turgutlu Organize Sanayi
Bölgesi. 27 yıldır arıtma tesisi
kurmadılar. Turgutlu, Manisa ve
Menemen’i kirletiyor. Kemal-
paşa Bağyurdu Organize Sa-
nayi Bölgesi’nin arıtma tesisi
yok. O da kirletmeye devam
ediyor. Akhisar Zeytin Organize
Sanayi Bölgesi kirletmeye
devam ediyor. Kula tabakhane-
leri, dericiler kirletmeye devam
ediyorlar. Organize sanayi böl-
geleri dışında yüzlerce fabrika
var. 150’ye yakın zeytin yağı
fabrikaları kirletmeye devam
ediyor. Çareyi söyleyeyim, vali-
ler görevde 2 yıl değil en az 4

yıl görevde kalması gerekiyor.
İzmir’de Küçük Menderes’i çö-
zebilirler. Sadece İzmir’den akı-
yor. Ancak Gediz için İzmir,
Manisa, Kütahya, Uşak, De-
nizli, Aydın ve Balıkesir’den
gelen bölge var. Bunu çözmek
daha da sıkıntı oluşturuyor.
Arıtması olmayan belediyelerin
hepsini mahkemeye vereceğiz”
ifadelerini kullandı.

GÖRDEs BaRaJI’nDan 
iZMiR’E VERiLEn sU 
MiKTaRI aZaLTILIP 

GÖLMaRMaRa GÖLÜ’nE 
VERiLMELi

Öte yandan Gediz Nehri’nin
beslediği en önemli su kaynak-
larından olan ancak kaynakların
kesilmesi nedeniyle kuruyan
Marmara Gölü’nün kurtarılması
için de çalışmalar yaptıklarını
söyleyen Kilimcigöldelioğlu,
“Tam 10 yıldır Marmara Gölü’ne
su vermiyorlar. Göle gelen
suyun yüzde 50’sini İzmir’e
yüzde 50’sini Gölmarmara çift-
çisine verdiler. Cumhurbaşkanı
ve ilgili bakanlıklarla görüşece-

ğim. Gölün yüzde 40’ını İzmir’e
yüzde 30’u Gölmarmara çiftçi-
sine yüzde 30’unu da Marmara
Gölüne verirsek kurtarabiliriz”
dedi.

ÇEVRE KiRLiLiĞi 
CEZaLaRInDan ELDE 
EDiLEn GELiR sU VE 

HaVZa KURULLaRIna 
GÖnDERiLsin

Çevre kirliliği nedeniyle kesi-
len cezalardan tahsil edilen pa-
raların su ve havza kurullarına
gönderilmesi gerektiğini söyle-
yen Kilimcigöldelioğlu, “Ben gö-
rüyorum mesela Tarım ve
Orman Bakanlığı tabelalara “İz-
marit atmayın” yazıyor. Ceza uy-
gulayın. Sağlık Bakanlığı kamu
spotu yayınlıyorlar sigara konu-
suyla ilgili. Ceza uygulanması
gerekiyor. Cezalardan gelen pa-
ralar da Gediz Havza Yönetim
Kuruluna verilmeli. Devlete git-
memeli bu paralar. Su kurulları
var. Devletten para gelirse işleri
yürütüyorlar. Kaynakların havza
yönetim kurullarına aktarılması
gerekiyor” diye konuştu.

Gediz Havzası Erozyonla Mücadele, Ağaçlandırma, Çevre ve Kalkınma (GEMA) Vak-
fı yönetimi, Gediz Nehri’ni kirleten belediye ve OSB’lere dava açmaya hazırlanıyor

Gediz Nehri’ni kirletene dava açılacak! 
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Türkiye'nin ilk dijital kamu bankası yerli 
teknolojiyle hayata geçiyor

ZiraaT Teknoloji Genel
Müdürü Bayram Tuzcu, yakın
dönemde faaliyet izni alan ve
Türkiye'nin ilk dijital kamu
bankası olan Ziraat Dinamik'in
altyapısının tamamlandığını
belirtti.

Ziraat Teknoloji Genel Mü-
dürü Tuzcu, AA muhabirine
yaptığı değerlendirmede, Zi-
raat Teknoloji'nin, Ziraat Fi-
nans Grubu içerisinde yer alan
farklı şirketlere hizmet vermek
üzere kurulan bir teknoloji şir-
keti olduğunu söyledi.

Ziraat Bankası ve Ziraat
Katılım Bankası başta olmak
üzere 18 farklı ülkede bulunan
Ziraat Bankası iştirak ve şube-
lerine hizmet götürdüklerini
belirten Tuzcu, şöyle devam
etti:

"Ziraat Teknoloji, Ziraat Fi-
nans Grubu'nun teknoloji üssü
olarak tanımlanabilir. Temelde
yazılım geliştirme faaliyetleri
yürütüyoruz, bununla birlikte
grubumuzun tüm altyapı sis-
temleri ve veri merkezlerinin
yönetimini de biz sağlıyoruz.
Bu anlamda, yerli ve milli çö-
zümler üreten bir teknoloji şir-
ketiyiz."

Tuzcu, müşteri deneyiminin
en hassas oldukları konular-
dan biri olduğunu vurguladı.

Şirket içinde kullanıcı de-
neyimi ekiplerinin bulundu-
ğunu, bu ekiplerin incelemesi
sonrasında çalışmaların kulla-
nıcılara sunulduğunu ifade
eden Tuzcu, düzenli yapılan
saha çalışmalarında iletilen
öneri ve geri bildirimlerin sü-
rekli değerlendirildiğini aktardı.

Tuzcu, Ziraat Mobil'in Tür-
kiye'de en fazla kullanılan
bankacılık uygulaması oldu-
ğuna dikkati çekerek, uygula-
manın 23 milyonun üzerinde
aktif kullanıcısı olduğunu ve
yoğun günlerde yaklaşık 32
milyon kullanıma ulaşan trafik
aldığını belirtti.

"dijiTal BanKa 
alanında önemli Bir

poTansiyel görüyoruZ"
Dijital kanallar açısından

Türkiye'deki en geniş işlem
setini sunan teknoloji şirketi
olduklarını dile getiren Tuzcu,
Ziraat Finans Grubu'nun, Ban-
kacılık Düzenleme ve Denet-
leme Kurumu'ndan (BDDK)
faaliyet izni alan dijital bankası
hakkında şu bilgileri paylaştı:

"Günümüzde rekabet dijital
bankacılık üzerine yoğunlaş-
mış durumda. Çok farklı ürün
ve hizmetler geliştiriliyor
ancak doğuştan dijital olan,
tüm geliştirme süreçlerini diji-
tale endeksli yapan ve müşte-
rilerinin beklentilerinin de bu
doğrultuda şekillendiği yeni bir
ekosistem gelişiyor.

Oyuna yeni oyuncular giri-
yor, dolayısıyla geleneksel
bankalar açısından ciddi bir
yeni rekabet alanı söz konusu.
Rekabet arttığı için geleneksel
bankaların bu alana daha fazla
odaklanma ve yatırım yapma
ihtiyaçları var. Biz de Ziraat Fi-
nans Grubu olarak bu noktada
önemli bir potansiyel görüyo-
ruz ve yakın zamanda bu
alanda da hizmet sunmaya
başlayacağız. Bu amaçla Tür-
kiye'nin bir banka sahipliğinde

kurulan ilk dijital kamu banka-
sının altyapısını tamamladık.
Öz kaynaklarımızla geliştirdiği-
miz ana bankacılık yazılımı ve
geniş işlem setiyle donatılmış
dijital kanalları ile yeni banka-
mızın tüm sistem altyapısı
hazır durumda.

Birçok yenilikçi çözümü
müşterilerimize sunacağımız
dijital bankamız yakın za-
manda hayata geçecek."

"TürKiye'nin en
BüyüK finans veri mer-
KeZi için çalışmalara

BaşladıK"
Tuzcu, yatırımlarını stratejik

önceliklere göre planladıklarını
vurgulayarak, bu öncelikleri
şöyle sıraladı:

"Ziraat Teknoloji olarak
Türkiye'nin en geniş finansal
ağına hizmet veriyoruz. 1959
şube, 7 bin 780 adet ATM'den
oluşan bir sistem ağını yöneti-
yor, 55 milyonu aşan banka
müşterisine hizmet veriyoruz.
Bu nedenle birinci önceliğimiz
sistem sürekliliği, yani sistem-
lerin 7/24 kesintisiz şekilde
çalışmasını sağlamak. İkinci
olarak, bilgi güvenliği, en ön-
celikli yatırım yaptığımız alan-
lardan biri.

Müşteri verilerinin güven-
liği ve gizliliği bizim üzerinde
hassasiyetle durduğumuz bir
konu. Bu alanlarda gerekli
bütün tedbirleri proaktif bir şe-
kilde alıyoruz. Nihai anlamda
ise finans grubumuzun ihti-
yaçları doğrultusunda en gün-
cel teknolojileri kullanmak
suretiyle yenilikçi ürünler ge-
liştirmek ve tüm bu büyük

operasyonları verimli bir şe-
kilde yürütmeyi amaçlıyoruz."

Tuzcu, siber güvenlikten
sorumlu, 7/24 çalışan ekiplerin
bulunduğunu, güvenlik ala-
nında en güncel teknolojilerin
sistemlere entegre edildiğini
ve yetkin insan kaynağıyla sis-
temlerin 7 gün 24 saat aktif
şekilde izlendiğini söyledi.

Veri merkezlerinin uluslar-
arası sertifikasyona sahip ol-
duğuna işaret eden Tuzcu,
"Kendi içindeki sistem yedek-
liliğinin yanı sıra uzak lokas-
yon yedeği de bulunan veri
merkezlerimiz sayesinde her
türlü acil duruma karşı hazır-
lıklıyız.  Ayrıca önümüzdeki
dönemde Türkiye'nin en
büyük finans veri merkezini
hayata geçirmek üzere çalışı-
yoruz." diye konuştu.

Tuzcu, Türkiye'de en fazla
kurum entegrasyonunun Zi-
raat Finans Grubu tarafından
gerçekleştirildiğini ve uzun sü-
redir finteklerle işbirliği içeri-
sinde olduklarını anlattı.

Tuzcu, yerli fintek ekosiste-
min gelişmesi için fayda sağ-
layacağını düşündükleri
alanlarda işbirlikleri yaptıklarını
söyledi.

"ana BanKacılıK 
yaZılımımıZ ile yurT 

dışına TeKnoloji 
Transferi 

gerçeKleşTirdiK"
Tuzcu, yurt dışı birimlerine

yerinde altyapı, bilgi güvenliği
ve proje yönetimi desteği sun-
duklarını ifade ederek, yakın
zamanda gerçekleştirilen tek-
noloji ihracına değindi. Türki-

ye'de geliştirdikleri ana banka-
cılık yazılımını Ziraat Londra
şubesinde kullanmaya başla-
dıklarına işaret eden Tuzcu,
şöyle devam etti:

"İngiltere bankacılık siste-
mine uygun bir şekilde gelişti-
rilen bu yazılım, temmuz
ayından bu yana Londra'da
kullanılıyor. Böylece yurt dışı
birimlerimize de teknoloji
transferine başlamış olduk ve
bu bizim için çok önemli bir
mihenk taşı. Ziraat Teknoloji
olarak global bir teknoloji şir-
keti olma vizyonuyla hareket
ediyoruz. 18 ülkedeki ağımızı
kullanarak hem bu ülkelere
daha kaliteli hizmet sunabil-
mek hem de Türkiye'de üretti-
ğimiz değerleri bu ülkelerde
kullanıma sunmak için çalış-
malarımızı büyük bir kararlı-
lıkla sürdürüyoruz."

Tuzcu, yapay zekanın iş
süreçlerine entegre edildiğini,
sanal asistan uygulamaları,
süreç otomasyonu, nakit yö-
netimi, kredi değerlendirme
süreçleri, erken uyarı sistem-
leri gibi birçok alanda bunun
etkin şekilde kullanıldığını kay-
detti. Yapay zeka ile veri ana-

lizi yapmanın ötesinde anlamlı
bir çıktı üretildiğine dikkati
çeken Tuzcu, şu ifadeleri kul-
landı:

"Kullandığımız modelleri
doğru şekilde eğitmemiz ve
çıktının gerçekten anlamlı ol-
duğunu teyit etmemiz gereki-
yor. Bu noktada çok dikkatli
çalışıyoruz. Verinin kullanımı,
yetkilendirme, rol ve senaryo-
lara göre bilgiye erişim gibi
konularda çeşitli çalışmalar
yürütüyoruz. Kendi veri mer-
kezlerimizde konumlandıraca-
ğımız büyük dil modeli
üzerinde çalışıyoruz. Belirledi-
ğimiz metriklere uygun olarak
optimize edilen bu model,
sektörümüze özgü gereksi-
nimleri karşılayacak şekilde
özelleştirilmektedir." Tuzcu,
üretken yapay zekanın yanı
sıra blok zincir teknolojisi, diji-
tal bankacılık uygulamaları ve
açık bankacılık gibi alanların
bir arada değerlendirildiğinde
finans sektöründe "oyunun
değiştiğini" ve Ziraat Teknolo-
ji'nin bu alanlarda gerekli alt-
yapı ve AR-GE çalışmalarını
yaparak yeni döneme hazır-
landığını sözlerine ekledi. aa

E-ticaret kampanyaları kargoya hız kazandırıyor

TürKiye Kargo,
Kurye ve Lojistik İşletme-
cileri Derneği (KARİD)
Başkanı Fatih Önyol, alış-
verişte kampanya dönem-
lerinde artan siparişlerle
sektörün işlem hacminin
ortalama yüzde 30 arttığını
söyledi.

Önyol, AA muhabirine
yaptığı açıklamada, pera-
kende sektöründe yılın en
hareketli dönemlerinden
biri olarak kabul edilen
kasım ayının, kargo sektö-

rüne de yoğunluk getirdi-
ğini belirtti. Kampanya dö-
nemlerindeki yoğunluğa
ilişkin değerlendirmede
bulunan Önyol, "Kam-
panya dönemlerinde artan
siparişlerle birlikte, sektör
olarak işlem hacmimiz or-
talama yüzde 30 artıyor.
Bu yoğunluk sadece şehir
içi teslimatlarla sınırlı kal-
mayıp özellikle şehirler-
arası kargo trafiğinde de
hareketlilik yaratıyor.
Çünkü ilgili dönemde gön-

derilerin yüzde 80'e yakını
şehirler arası teslimatlar-
dan oluşuyor." diye ko-
nuştu. Önyol, Türkiye'deki
kargo sektörünün pek çok
açıdan dünyadaki rakiple-
rinden daha iyi ve gelişmiş
durumda olduğunun altını
çizdi. Dernek üyesi marka-
ların da kampanya dö-
nemlerinde tüketici
memnuniyetini sağlamak
amacıyla önlemler aldığına
vurgu yapan Önyol, şun-
ları kaydetti:

"Örneğin son yıllarda
teslimat sürelerini azalt-
mak adına rota optimizas-
yonu ve hızlı teslimat
teknolojileri kullanılıyor.
Bugün geldiğimiz noktada
Türkiye'de kargo gönderi-
lerinin yüzde 77'si kabul
edildiği gün veya sonraki
iki gün içinde teslim edili-
yor. Ayrıca üye markaları-
mız tarafından şehir içi ve
şehirler arası teslimatlara
yönelik özel ekipler dev-
reye alınmış, müşterilerin

siparişlerini kolayca takip
edebileceği dijital sistem-
ler geliştirilmiştir. Bu sa-
yede kampanya
yoğunluğunda dahi hizmet
kalitesi korunuyor." Önyol,
kargo sektörünün Türkiye
ekonomisi içinde hızla bü-
yüyen alanlardan biri oldu-
ğunu, yılın ilk yarısına
bakıldığında sektörde 118
bini aşkın kişinin doğrudan
istihdam edildiğini söyledi.

Sözleşmeli veya kiralık
araçlar gibi iş ortaklarının
da veriye dahil edildiğinde
sektörde 250 bine yakın
kişiye istihdam sağlandı-
ğını anlatan Önyol, şu ifa-
deleri kullandı:

"Sektördeki büyüme,
yıllık toplam gelirin artışıyla
da kendini gösteriyor.
2024'ün ilk yarısında elde
edilen toplam gelir 56,1
milyar liraya ulaşmıştır. Bu
büyüme, sektöre olan ta-
leplerin artmasıyla birlikte
kargo sektöründe hayata
geçirilen yatırımlarla müm-

kün olmuştur. 
10 bin civarında şu-

beyle kargo sektörü, ülke
çapında yaygın bir erişim
sağlayarak müşterilerine
hızlı ve etkin bir hizmet su-
nuyor."

Önyol, özellikle Kovid-
19 salgını döneminde or-
taya çıkan koşulların kargo
ve lojistik sektöründe bir-
çok yenilikçi uygulamanın
gelişmesini sağladığını dile
getirdi. Öncelikle temassız
teslimat uygulamalarının
hijyenik ve güvenli bir hiz-
met sunabilmek adına
hızla devreye alındığını
anımsatan Önyol, "Bu uy-
gulama beğenilince salgın
sonrasında da uygulamayı
sürdürdük. Sonrasında
müşterilerimizin siparişle-
rini güvenle teslim alabil-
mesi ve takip edebilmesi
için paket teslim süreçle-
rini daha da dijitalleştirdik
ve temas olmadan yapıla-
bilen teslimat seçenekleri
sunduk. Ayrıca rota opti-

mizasyonları yaptık, bu da
teslimat süresini kısaltarak
daha hızlı ve verimli bir
hizmet sunmamıza olanak
tanıdı." dedi. Önyol, sek-
törün yenilikçi çözümlere
ilişkin çalışmalar da yaptı-
ğını belirterek, sözlerini
şöyle tamamladı:

"Çevre dostu bir yakla-
şım benimseyerek elek-
trikli araç kullanımını
artırıyor ve sürdürülebilir
taşımacılık yöntemlerine
yatırım yapıyoruz. İleri tek-

nolojiye yatırım yaparak
dron ve otonom araçlar
gibi yenilikçi çözümleri de-
nemekteyiz. Bu teknoloji-
ler sayesinde ulaşımda hız
ve güvenliği artırmayı
amaçlıyoruz. 

Sektör olarak, müşteri
memnuniyetini artırırken,
çevresel sorumluluğu-
muzu yerine getirebilmek
adına yenilikçi ve sürdürü-
lebilir taşıma çözümleri
sunmaya devam edece-
ğiz."aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

19 Kasım 2024 SalıSayı: 5933

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

İnşaat sektöründe çalışan sayısı artış gösterdi
Kahramanmaraş

merkezli depremlerin ya-
şandığı Şubat 2023'te 1,5
milyon olan inşaat sektö-
ründeki ücretli çalışan sa-
yısı, bölgedeki inşa ve
kentsel dönüşüm süreci-
nin etkisiyle eylül ayı itiba-
rıyla 1 milyon 877 bin
727'e yükseldi.

Kahramanmaraş mer-
kezli depremlerin ardından
afet bölgesi ve ülke gene-
linde devam eden inşa ve
kentsel dönüşüm süreci,
inşaat sektöründe çalışan
ücretli çalışan sayısına da
yansıdı.

AA muhabirinin derle-

diği bilgilere göre, Türki-
ye'de ücretli çalışan sayısı
eylül ayında yıllık bazda
yüzde 2,7 artışla 15 mil-
yon 973 bin 744 oldu.

Söz konusu dönemde
inşaat sektöründe çalışan-
ların sayısı da yüzde 6,3

artışla 1 milyon 877 bin
727'ye yükseldi.

İnşaat sektöründe üc-
retli çalışan sayısının, Kah-
ramanmaraş merkezli
depremlerin yaşandığı
Şubat 2023 sonrası ivme
kazandığı görüldü.

Deprem bölgesinde
başlatılan inşa seferberliği
ve ülke genelinde kentsel
dönüşüm sürecinin hızlan-
masıyla Şubat 2023'te 1
milyon 508 bin 194 olan
inşaat sektöründeki ücretli
çalışan sayısı, Eylül
2024'te 1 milyon 877 bin
727'e ulaştı. Böylece 19
aylık süreçte söz konusu
sektörde ücretli çalışan
sayısı yüzde 24,5 arttı.

"Bölgede 
Binlerce yapı inşa 

ediliyor"
Türkiye Müteahhitler

Birliği (TMB) Başkanı Erdal
Eren de konuya yönelik

değerlendirmesinde, Kah-
ramanmaraş merkezli
depremlerin ardından
bölgenin yeniden inşası
için hızlı bir çalışma süre-
cinin başladığına dikkati
çekti.

Depremlerin yarattığı
geniş çaplı yıkımın, özel-
likle konut ve altyapı pro-
jelerinde hızlı ve kapsamlı
bir inşa süreci gerektirdi-
ğini belirten Eren, "Bölge-
nin imarında
gerçekleştirilen çalışma-
lar kamunun gözetiminde
ilerlemekte ve binlerce
yapı inşa edilmektedir."
dedi. aa
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Bugün iletişim kurma isteğiniz artacak. Kardeşleriniz
veya yakın çevrenizle derinlemesine sohbetler yapa-
bilirsiniz. Duygusal bağlarınızı güçlendirmek için sa-
mimi bir şekilde hislerinizi paylaşma zamanı. 

Maddi konular bugün önceliğiniz haline gele-
bilir. Gelir ve gider durumunuzu değerlendirir-
ken kendinizi daha iyi ifade edebileceğiniz bir
ortamda olacaksınız.

Kendinizi ifade etme konusunda oldukça heveslisiniz.
Bugün, kişisel projelerinize odaklanabilir ve yenilikçi fi-
kirler geliştirebilirsiniz. Kendinizi daha fazla sevmek ve
saygı duymak için adımlar atmalısınız. 

Kendi duygularınıza ve içsel dünyanıza dönmek iste-
yeceksiniz. Geçmişle yüzleşme ve öz değerlendirme-
nizi yapma zamanı. Ayrıca, bugünkü enerjiler sizi
kişisel imajınızı güçlendirmeye itebilir.

Sosyal çevrenizle ilgili konularda hareketli bir gün geçi-
rebilirsiniz. Arkadaşlarınızla bağlantı kurmak isteyebilir,
grup faaliyetlerine katılabilirsiniz. Ancak, bir yandan
içsel bir huzursuzluk hissi yaşayabilirsiniz. 

Kariyer odaklı düşüncelerinizin ağır bastığı
bugün, hedeflerinizi netleştirmek ve ilerlemek
için planlar yapabilirsiniz. Ancak sosyal ilişkileri-
nizde bazı belirsizlikler olabilir. 

Yeni fikirler keşfetme isteğiniz artacak. Eğitim
veya seyahat konuları gündemde olabilir.
Ancak, kariyerle ilgili belirsizlikler içindeki duy-
gusal dalgalanmalar yaşayabilirsiniz. 

Duygusal derinliklere inmeyi isteyeceksiniz. Ortak
kaynaklar ve finansal durumlar gündemde olabilir.
Güçlü hislerle dolup taşarken, bir yandan da büyüme
ve dönüşüm fırsatlarını değerlendirmelisiniz. 

İlişkilerde denge arayışı içinde olacaksınız. Part-
nerinizle açık bir iletişim kurmak, sorunları çöz-
mek için önemli. Duygusal derinliklere inerek
ilişkilerinizi yeniden değerlendirebilirsiniz.

Günlük işlerinizi daha organize bir şekilde yürütme
arzunuz artacak. Sağlığınıza ve yaşam düzeninize
dikkat edebilir, bu konularda iyileştirmeler yapma
fırsatı bulabilirsiniz. 

Yaratıcılığınızı ortaya koymak için güzel bir gün. Ho-
bilerinize yönelmek, sosyal ortamlarda kendinizi
ifade etmek isteyebilirsiniz. Ancak, günlük yaşamı-
nızdaki streslere dikkat edin.

Geçmişle yüzleşme ve ailevi ilişkilerinizi gözden geçirme
zamanı. Duygusal olarak kendinizi daha iyi hissetmek
için sevdiklerinizle zaman geçirebilir, aranızdaki bağı
güçlendirebilirsiniz. 

Dünyada bu hafta bir dizi etkinlik 
sanatseverlerle buluşacak

DünyAnın çeşitli şehirlerinde bu hafta film fes-
tivallerinden sanat fuarlarına, geniş bir yelpazede
birbirinden farklı etkinlikler gerçekleştirilecek.

"Amsterdam Uluslararası Belgesel Film Festivali"
(IDFA) 14-24 Kasım'da Hollanda'da, "EnergaCame-
rimage Uluslararası Film Festivali" 16-23 Kasım'da
Polonya'nın Torun şehrinde sinemaseverlerle bulu-
şacak.

Bu yıl "Anlamlı Anlar" temasıyla 16-23 Kasım'da
Katar'da gerçekleştirilecek Ajyal Film Festivali, "Voi-
ces from Palestine" ve "From Ground Zero Experi-
ence" bölümleriyle Filistinlilerin sansür, yanlış temsil
ve soykırım karşısındaki seslerini duyuracak.

Daha önce "Doc Circuit Montreal" olarak bilinen
"Montreal Uluslararası Belgesel Festivali" (RIDM) 20
Kasım'da Kanada'nın Montreal kentinde başlıyor.

Kuzey Avrupa'nın en büyük film festivallerinden
biri olarak gösterilen "Tallinn Black Nights Film Fes-
tivali" 28. kez, 24 Kasım'a kadar izleyicileri ağırlaya-
cak. Festivalde Hatice Aşkın'ın ilk uzun metraj
sinema filmi "Adresi Olmayan Ev"in de dünya prö-
miyeri yapılacak.

Birleşik Arap Emirlikleri'nin "Abu Dhabi Sanat
Fuarı", 20-24 Kasım arasında sanat galerileri, sanat
ve tasarım vakıfları ile birçok sanatçıyı ağırlayacak.
Eğitim programları ve konuşmaların yer aldığı fuara,
Türkiye'den Sevil Dolmacı Gallery ilk kez katılacak.

Sevil Dolmacı Gallery, Türkiye'den uluslararası
alanda üretimler yapan ve müze projelerinde yer
alan Ahmet Oran, Ekrem Yalçındağ ve Nevin Ala-
dağ'ın son üretimleri ile Avrupa'dan 2005 yılında
Romanya'yı Venedik bienalinde temsil etmiş Daniel
Knorr işlerini fuarda beğeniye sunacak.

İngiltere'de 21-24 Kasım arasında düzenlenecek
"Woolwich Çağdaş Baskı Fuarı"nda genç sanatçı-
lara çağdaş baskı sanatına dair yeni yaklaşımlar
gösterilirken, önde gelen uluslararası baskı sanatçı-
ları ve uzmanlar da sanatseverlerle bir araya gele-
cek. Fransız sanat fuarı "Fab Paris"in yeni
edisyonu, 22-27 Kasım arasında Grand Palais'de
gerçekleştirilecek. Fine Arts Paris ve La Biennale
kuruluşlarının işbirliğiyle düzenlenen sanat fuarında,
güzel sanatlar, mobilya, antika ve mücevherat ala-
nında eserler sergilenecek.

İspanya'nın başkenti Madrid'de düzenlenen an-
tikacıların ve sanat galerilerinin yer aldığı "Feriarte",
23 Kasım-1 Aralık   arasında gerçekleştirilecek. Av-
rupa ve Doğu tarihinin antik kültürlerine ve dekoratif
sanatlarına dair bir izlenim sunacak fuarda, mo-
bilya, dekoratif ve koleksiyonluk objeler, mücevher-
ler, usta sanatçıların resimleri ve heykelleri yer
alacak. Hollanda'nın ulusal sanat fuarı "Pan Ams-
terdam 2024" de 24 Kasım-1 Aralık arasında sanat,
antika ve tasarım severleri ağırlayacak.

ABD sinemalarında 22 Kasım'da "Gladyatör 2",
"Wicked: Part I", "Armor", "Bonhoeffer: Pastor. Spy.
Assassin." ve "Never Look Away" olmak üzere, 5
film izleyiciyle buluşacak.

Senaryosu David Scarpa imzası taşıyan, yönet-
men koltuğunda Ridley Scott'ın oturduğu, aksiyon
ve macera türündeki "Gladyatör 2" filminin oyuncu
kadrosunda Paul Mescal, Pedro Pascal, Denzel
Washington ve Connie Nielsen gibi isimler yer alı-
yor. AA

İzMİr, Aydın ve Ma-
nisa illerinde yer alan Boz-
dağ'da sonbaharla birlikte
kızılın tonları ve yeşile bo-
yanan ağaçlar güzel man-
zaralar oluşturuyor.

Bozdağ üzerindeki Tur-
gutlu ilçesine bağlı Çatal-
köprü Mahallesi, dere ve
kanyonlarıyla doğa yürü-
yüşçülerinin tercih ettiği
güzergahlar arasında yer
alıyor. Sonbaharla birlikte
kızılçam ormanlarından
gelen yeşilin yanına farklı

ağaçların kızıl ve sarı ton-
larını da alan bölge, görsel

zenginliğiyle dikkat çeki-
yor. AA

Bozdağ'ın sonbahar renkleri
ziyaretçilerini bekliyor
Bozdağ'ın sonbahar renkleri
ziyaretçilerini bekliyor

MAnİsA'nın Sarıgöl il-
çesinin Yeniköy, Karaman-
lar, Şeyhdavutlar,
Güneydamları mahallele-
rindeki evlerde sayıları her
geçen yıl azalsa da kadın-
lar geleneksel yöntemlerle
sipariş üzerine kilim doku-
maya devam ediyor.   

Geleneksel Türk kilim
motifleri, Manisa'nın Sarı-
göl ilçesindeki kadınların el
becerileriyle hayat buluyor.
Yeniköy Mahallesinde an-

nesinden öğrendiği kilim
dokumasını 30 yıldır
devam ettiren Hediye
İlhan, ilkokuldan mezun ol-
duktan sonra annesinden
öğrendiği dokuma kilimleri
yaşatmaya gayret ettiğini
söyleyerek, "Ben ilkokul-
dan çıktıktan sonra evde
annemden kilim dokuma-
sını öğrendim. 30 yıldır
kilim dokumaktayım. Artık
kilim dokuyanların sayıları
azaldı. İnce işçilik ve kaba

işçilik diye iki türlü kilim do-
kumaktayız. 11 metrekare-
lik bir kilimi bir haftada
dokuyorum. Artık kilimleri
sipariş üzerine yapıyoruz.
Tüccarlar kilim malzemle-
rini veriyorlar bizde sipariş
üzerine dokuyoruz. Sa-
dece işçilik ücreti alıyoruz."
dedi. 

Evlerde dokunan ki-
limlerin yurt içinde ve dı-
şında tüccarlar tarafından
satıldığı öğrenildi.  İHA

Geleneksel kilimler kadınların 
elinde şekilleniyor   

TurguTlu Beledi-
yesi ve Bilge Oyuncular iş-
birliğiyle öğrencilere ara
tatil hediyesi olarak sunu-
lan ücretsiz tiyatro etkinliği

yoğun katılımla gerçek-
leşti.   

Çocukların ara tatilde
keyifli zaman geçirmesi ve
tatilin tadını doyasıya ya-

şaması için, ‘Ağaç Ev’ mü-
zikli ve danslı tiyatro
oyunu Turgutlu Belediyesi
ve Bilge Oyuncular organi-
zesinde çocuklarla bu-

luştu. Mesadet Özcan
Konferans Salonu’nda
sahnelenen oyun yoğun
ilgi gördü. İki seans ha-
linde Turgutlulu çocuklarla
buluşan tiyatroda çocuklar
keyifli zaman geçirdi.
Çevre ve doğayı korumak
için sahip olunması gere-
ken temel bilgi ve değer-
leri, eğlenceli ve eğitici bir
şekilde çocuklara anlatan
tiyatro sonunda çocuklara
Atatürk rozeti hediyesi de
verildi. 

Turgutlu Belediye
Başkan Yardımcısı Hüse-
yin Maliz, “Belediyemiz

ve Bilge Oyuncular işbirli-
ğiyle çocuklarımıza ara
tatil hediyesi olan ‘Ağaç
Ev’ tiyatro oyununu, mi-
niklerimiz ve ailelerimiz
keyifle izledi. 

Tiyatro gösterisine
yoğun ilgi gösteren kıy-
metli çocuklarımıza ve ai-
lelerimize, oyunun yazarı
Alper Erkoca'ya, günü-
müzü şenlendiren değerli
oyuncularımıza ve emeği
geçen herkese teşekkür
ederiz. Kültür ve sanat
faaliyetlerimiz artarak
devam edecek” dedi.
İHA

Turgutlu Belediyesi ara tatilde çocukların 
yüzünü güldürdü   
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Sürücü belgelerinin yeni-
lenmesi için son tarih 31 Aralık
2024 olarak belirlenmişti. İçiş-
leri Bakanı Yerlikaya, sosyal
medya hesabından eski tip sü-
rücü belgelerinin yenilenmesine
ilişkin açıklamada bulundu.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
eski tip sürücü belgelerinin ye-
nilenmesi için belirlenen süre-
nin 31 Temmuz 2025 tarihine
kadar uzatıldığını bildirdi. 

Bakan Yerlikaya açıklama-
sında, "Karayolları Trafik Yönet-
meliği’nin Geçici 10. maddesi
uyarınca, eski tip sürücü belge-
lerinin yenilenmesi için belirle-
nen süre, mevcut şartlar ve
vatandaşlarımızın ihtiyaçları
göz önüne alınarak 31 Temmuz
2025 tarihine kadar uzatıldı.

Halihazırda, 5 milyon 413 bin
148 adet eski tip sürücü bel-
gesi bulunmakta. Nüfus mü-
dürlükleri ile sağlık raporlarının
düzenlendiği sağlık kuruluşla-
rında oluşabilecek yoğunlukla-
rın önüne geçmek ve

vatandaşlarımızın herhangi bir
mağduriyet yaşamadan işlem-
lerini tamamlayabilmeleri ama-
cıyla uzatılan sürenin sonuna
kadar lütfen eski sürücü belge-
lerimizi yenileyelim" ifadelerini
kullandı. İHa

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, eski tip sürücü belgelerinin yenilenme süresinin 31 Temmuz 2025'e kadar uzatıldığını duyurdu

Eski tip ehliyetleri yenileme süresi uzatıldı!

Gölmarmara Belediyesi
Zabıta Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler, pazar yeri denetimlerini

sürdürüyor. Ekipler, Nihat
Ağaçdiken Kapalı Pazar Ye-
ri’nde denetim yaptı. Denetim-
lerde, satılan ürünlerin fiyat
etiketleri kontrol edilerek, uy-

gunlukları denetlendi.
Halkın güvenliğini artırmak

amacıyla pazar alanına güvenli
giriş ve çıkışları sağlamak için
bariyerler yerleştirdi.

Belediyeden yapılan açıkla-
mada şu ifadeler kullanıldı:
“Pazar yeri denetimlerimiz
devam ediyor. Nihat Ağaçdiken
Kapalı Pazar Yeri’nde gerçek-
leştirdiğimiz denetimlerin bir
parçası olarak, pazar alanın-

daki ürünlerin fiyat etiketlerini
kontrol ediyoruz. Amacımız,
hem vatandaşlarımızın hem de
esnafımızın haklarını korumak,
her şeyin düzenli ve şeffaf bir
şekilde işlemesini sağlamaktır.
Ayrıca, güvenli alışveriş ortamı

yaratmak için pazar giriş ve çı-
kışlarına bariyerler yerleştirerek,
halkımızın güvenliğini en üst
düzeye çıkarmaya çalışıyoruz.
Bu tür denetimler, halkımıza
daha iyi hizmet verebilmek için
sürdürülecek.”

Gölmarmara Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, Nihat Ağaçdiken Kapalı Pazar Yeri’nde denetim gerçekleştirdi

Gölmarmara Belediyesi pazar yeri denetimlerini
hız kesmeden sürdürüyor
Gölmarmara Belediyesi pazar yeri denetimlerini
hız kesmeden sürdürüyor
Gölmarmara Belediyesi pazar yeri denetimlerini
hız kesmeden sürdürüyor
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İlaca alternatif olabilecek yöntem: ‘TMS’

nörolojİ Bölümü’nden
Prof. Dr. Nergiz Hüseyinoğlu,
Transkranyal Manyetik Stimü-
lasyon (TMS) tedavi yöntemi
ile ilgili verdiği bilgilerde, çoğu
rahatsızlıkta ilaca alternatif
olabileceğini söyleyerek,
“Transkranyal Manyetik Sti-
mülasyon, pek çok rahatsız-
lıkta kullanılan bir yöntem”
dedi.   

TMS’nin bazı durumlarda
ilaca alternatif olabildiğini söy-
leyen Prof. Dr. Nergiz Hüseyi-
noğlu, “Transkranyal Manyetik
Stimülasyon (TMS) uygulama-
ları son yıllarda pek çok rahat-
sızlığın tedavisinde kullanılan
önemli tıbbi seçeneklerden biri
olarak kabul edilmektedir.

Nörolojik ve psikiyatrik
hastalıkların tedavisinde kulla-
nılan TMS yöntemi ile beynin
elektriksel aktivitesinde dü-
zenlemeler yapılmakta, hasta-

lıklar için ilaç tedavileri ve re-
habilitasyon uygulamalarına
destek olunmaktadır.

TMS, bazı durumlarda ilaç
tedavisinin alternatifi olan bir
tedavi seçeneğidir. 

TMS, beyindeki nöral akti-
viteyi değiştirmek için manye-
tik alanları kullanmakta,
beyindeki nöral aktiviteyi artı-
rarak depresyon semptomları-
nın azalmasına yardımcı
olmaktadır” dedi. 

Manyetİk alan 
sayesİnDe beyİn 

uyarılıyor 
Hüseyinoğlu, tedavinin

olumsuz bir etkisi olmadığını
söyleyerek, “TMS yönteminde
kafa derisinin yanında konum-
landırılan bir bobin aracılığı ile
kısa ve hızla değişen yüksek
yoğunluklu bir elektrik akı-
mıyla oluşturulan manyetik
alan sayesinde beyin uyarıl-

maktadır.
İşlemin beyin ve sinir sis-

temi üzerinde herhangi bir
olumsuz bir etkisi bulunma-
maktadır.

Bu uyarı, sinir ağında nö-
rofizyolojik ve davranışsal et-
kiler meydana getirmektedir.
TMS’de kullanılan manyetik
darbeler ağrısız bir şekilde ka-
fatasından geçerek, beynin
farklı bölümleri arasındaki ileti-
şimi sağlayan sinir hücrelerine
ulaşmakta ve beynin kendini
tamir sürecine katkıda bulun-
maktadır” ifadelerini kullandı. 

TMS’nin depresyon mig-
ren ve Parkinson üzerindeki
etkilerini anlatan Nergiz Hüse-
yinoğlu, “Depresyon, zihinsel
ve duygusal sağlığı etkileyen
ciddi bir hastalıktır. TMS’nin
depresyon tedavisindeki et-
kinliği birçok klinik çalışma ile
desteklenmektedir. Ancak, her
bireyin yanıtı farklı olabilmekte
ve TMS tedavisi düşünen has-
taların bir uzman tarafından
değerlendirilmesi gerekmekte-
dir.

TMS, tedaviye dirençli
depresyonun tedavisinde etkili
bir seçenek olarak ortaya çık-
mış bir tedavi yöntemidir.
Beyin üzerinde manyetik alan-
lar kullanarak nöral aktiviteyi
değiştirilmekte ve depresyon
semptomlarının azalmasına
yardımcı olunmaktadır. TMS,
migren tedavisinde kullanılan
bir yöntemdir.

Migren, tekrarlayan baş
ağrılarına neden olan bir nöro-
lojik bozukluktur. TMS, migren
semptomlarını azaltmakta ve
atakları önlemektedir. TMS’nin

migren tedavisindeki etkisi ve
etki mekanizmaları tam olarak
anlaşılmamış olsa da, yapılan
araştırmalar olumlu sonuçlar
göstermektedir.

Özellikle, migren atağı sı-
rasında veya aura oluşumu
öncesinde uygulanan TMS’nin
etkili olabileceği düşünülmek-
tedir. Beyine manyetik alanlar
göndererek nöral aktivite etki-
lenebilir ve migren semptom-
larının azalması sağlanabilir.
Ancak, TMS tedavisi düşünen
hastaların uzman bir sağlık
ekibi tarafından yönlendiril-
mesi ve tedavinin potansiyel
yararları ile riskleri hakkında
detaylı bilgilendirme yapılması
önemlidir. TMS, Parkinson
hastalığının tedavisinde kulla-
nılan bir yöntemdir. Parkinson
hastalığı, hareket kontrolünde
sorunlara neden olan bir nöro-
lojik bozukluktur. TMS, Parkin-
son hastalarında motor
semptomları hafifletmeye yar-
dımcı olabilir.

Parkinson hastalığındaki
motor semptomların bir kısmı,
bazal gangliyonlar ve motor
korteks arasındaki iletişimde
meydana gelen bazı bozuk-
luklardan kaynaklanır. TMS,
beyindeki nöral ağları etkileye-
rek bu iletişimi düzenlemeye
ve motor semptomları hafiflet-
meye yardımcı olabilir. Ancak,
TMS'nin Parkinson hastalığı-
nın tedavisindeki etkinliği
halen araştırılmaktadır. Her bi-
reyin bu tedaviye yanıtı farklı
olabilmektedir. Bu nedenle
TMS tedavisi düşünen Parkin-
son hastalarının bir uzman ta-
rafından değerlendirilmesi

önemlidir” dedi. 
TMS yönteminin uygulan-

dığı rahatsızlıklarda olumlu
sonuç alındığını söyleyen Hü-
seyinoğlu, sözlerine şu şekilde
devam etti: 

“Nöropatik ağrı, sinir sis-
temindeki hasar veya bozuk-
luklardan kaynaklanan kronik
ağrıdır. TMS, nöropatik ağrıyı
azaltmak için girişimsel olma-
yan bir tedavi seçeneği olarak
araştırılmıştır. TMS, nöropatik
ağrının algılandığı beyin böl-
gelerini hedefleyerek ağrıyı
azaltabilmektedir. Nöropatik
ağrı, sinir sistemindeki anor-
malliklerden kaynaklandığı
için, TMS’nin beyindeki nöral
ağları etkileyerek bu anormal-
likleri düzeltebileceği düşünül-
mektedir. 

TMS ayrıca, ağrıyı algılayan
ve işleyen beyin bölgelerinin
nöral aktivitesini düzenleyerek
ağrı şiddetini azaltabilir. Beyin-
deki nöral ağları etkileyerek
ağrıyı azaltılabilir. TMS’nin Alz-
heimer hastalığında ilerlemeyi
yavaşlattığı ortaya çıkmıştır.
TMS, bu hastalarda tek başına
uygulanacak bir tedavi değil,
ilaç ve diğer tedavileri bütün-
leyecek bir destek tedavisi
olarak düşünülmelidir. Diğer
tedavilerde olduğu gibi
TMS’nin de ileri evre demansı
olan hastalarda faydası olma-
maktadır. Bu nedenle TMS te-
davisi Alzheimer hastalığının
erken ve orta evrelerinde plan-
lanmalıdır. 

TMS, inme sonrası felçli
hastaların rehabilitasyonunda
kullanılan bir yöntemdir. İnme,
beyin damarlarında tıkanma

veya kanama sonucu beyin
dokusunun hasar görmesiyle
ortaya çıkan nörolojik durum-
dur. TMS, inme rehabilitasyo-
nunda motor becerilerin
yeniden öğrenilmesine ve iyi-
leştirilmesine yardımcı olabilir.
İnme sonrası felçli hastalarda,
TMS motor kortekse veya
motor bölgelere uygulanarak
motor fonksiyonları iyileştir-
meye yardımcı olabilmektedir.
TMS, felçli beyin bölgelerini
uyararak nöral plastisiteyi teş-
vik eder. Nöral plastisite, be-
yindeki sinir ağlarının yeniden
düzenlenmesi ve fonksiyonel
değişikliklerin gerçekleşmesi
anlamına gelir. 

Bu sayede, felçli bölgedeki
beyin hücreleri, diğer sağlam
bölgelerin işlevlerini yerine ge-
tirmek üzere yeniden yapılan-
dırılabilir. TMS, motor
becerilerin yeniden öğrenilme-
sine ve iyileştirilmesine yar-
dımcı olabilmektedir.  TMS,
bazı anksiyete bozukluğu ta-
nısı olan hastalarda da teda-
viye belirgin şekilde katkıda
bulunmaktadır. Transkranyal
Manyetik Stimülasyon (TMS)
yöntemi, nikotin bağımlılığı ve
diğer madde bağımlılıkları ile
ilgili beyin yapılarını, ağlarını
hedef alan manyetik darbele-
rin kullanımını içermektedir.
Bağımlı kişinin beynin ödül iş-
leme kısmı dengesiz haldedir.
Ortaya çıkan kanıtlar, TMS'nin
bağımlılıkla ilgili sinirsel devre-
leri doğrudan hedefleyebilece-
ğini ve bağımlıların madde ya
da sigarayı bırakma sürecinde
onlara yardımcı olabileceğini
göstermiştir.” İHa 

“Akciğer kanserini erken evrede yakalayamıyoruz”
Prof. Dr. Abdullah Erdo-

ğan, “Akciğer Kanseri Farkın-
dalık Günü” kapsamında
yaptığı açıklamada, rahatsızlık
veren şikayetlerin ertelenme-
mesi ve doktorların tavsiyeleri-
nin dikkate alınması gerektiğini
belirterek, "Akciğer kanserini
erken evrede, evre 1'de yakala-
yamıyoruz. 2. evre, 3. evre
hatta 4. evre gibi ilerlemiş bir
evrede yakalıyoruz. Şikayetleri-
mizi ötelemeyelim ve bu ko-
nuda bilgi sahibi olan
hekimlerimize güvenelim. Ame-
liyatı olmamız gereken dö-
nemde olalım. Hekiminiz, ikinci
kez geldiğinizde ben sizi ameli-
yat edemiyorum demesin"
dedi. Genel Cerrahi Bölü-
mü'nden Prof. Dr. Abdullah Er-
doğan, “17 Kasım Akciğer
Kanseri Farkındalık Günü” do-
layısıyla akciğer kanseri hak-
kında bilinmesi gerekenleri
anlattı. Kansere neden olan et-
menlerini aktaran Prof. Dr. Er-
doğan, çevresel faktörlerin ilk
sırada geldiğini ifade etti. 

“akcİğer kanserİnİn 
en sık görülDüğü 
bölge: MarMara” 

Erdoğan, “Akciğer kanseri,
öldürücülüğü yüksek, yaşın iler-

lemesiyle görülme olabilecek
giderek artan bir kanser. Dünya
toplumlarının tamamını etkile-
yen bir kanser. Bazı kanserler
vardır. 

Bazı toplumlarda daha sık
olur ama akciğer kanseri öyle
değil. Yaşın ilerlemesiyle birlikte
tüm dünya toplumlarının ana
problemi haline geliyor. Akciğer
kanseri yapısal olarak herkeste
görülebilmekle birlikte çevresel
faktörlerin önde olduğu, çevre-
sel faktörlerin yok edilmesiyle
kanser olabilecek azaltıldığı bir
kanser türü. 

Çevresel faktörlerin etkisini
erken yaşlarda alırsak, akciğer
kanseri de erken yaşlarda gö-
rülmeye başlar. 20'li yaşlarda
akciğer kanseri olup tedavi ver-
meye çalıştığımız hastalarımız
oldu. Ama bunlar nadiren or-
taya çıkmaktadır. Genellikle ak-
ciğer kanseri orta ve ileri yaş
hastalığıdır ve çevresel faktör-
lerle de ilişkilidir. Ülkemiz için
bir örnek vermek gerekirse, bu
çevresel faktörlerin en başında
sigara, havadaki karbon ve kirli
hava gelir. Bu nedenle bölgeleri
göz önüne alırsak; Türkiye'de
Marmara bölgesi insidans ola-
rak akciğer kanserinin en sık

görüldüğü bölgedir. Sanayi-
leşme, tütün ve tütün ürünleri-
nin kullanımı başı çeker”
şeklinde konuştu. 

Türkiye'de akciğer kanse-
rini vatandaşların şikayetlerini
önemsemesi nedeniyle erken
evrede yakalayamadıklarını be-
lirten Prof. Dr. Abdullah Erdo-
ğan, şu ifadelere yer verdi:  

“Farkındalık, toplumların
yapılarıyla ve eğitimleriyle de
ilişkili bir şey. 

Bazı toplumlar farkındalığı
daha kolay anlayıp, daha kolay
önlem alıp, daha erken hasta-
lığı yakalayabiliyor. Ama biz bu
çağa gelmemize rağmen far-
kındalığı tam oluşturamıyoruz.
Mesela akciğer kanserini erken
evrede, evre 1'de yakalayamı-
yoruz. 2. evre, 3. evre hatta 4.
evre gibi ilerlemiş bir evrede
yakalıyoruz. Bunu hastalarıma
sorduğumda şöyle yanıtlar alı-
yorum; 'Bu şikayeti önemse-
medik. Zaten ben sigara
içiyorum, öksürüğüm var, geçer
diye düşündüm.' Bunlar önemli
şeyler. Hasta, sigara içiyorsa ya
da fark ettiği değişik bir şikayeti
varsa, o hastanın bir akciğer
grafisi çektirmesi ya da bir he-
kime gelmesi kendi faydasına

olur.” 
“koMşuMuzu Değİl 

HekİMlerİMİzİ 
DİnleyelİM” 

Farkındalığı sağlayacak
ikinci temel ögenin de; hekim-
leri dinlemek olduğunu vurgula-
yan Prof. Dr. Abdullah Erdoğan,
şöyle devam etti:  

“Toplumumuzda bu çağa
rağmen hala yanlış devam
eden bir inanç var. Geçen hafta
gelen bir hastamı örnek vermek
istiyorum; bir buçuk yıl önce
gelmiş, çocukları getirmiş, ta-
nıyı koymuşuz ya da görüntüyü
görmüşüz. Demişiz ki; burada
bir problem var, bunu buradan
aldırman gerekiyor. Bize önce
inanmış, tamam demiş, çocuk-
ları da onaylamış, ameliyatı
kabul etmiş, gitmiş. Ama gittiği
yerde komşuları “Akciğere
bıçak değmez” demiş. Hasta
tekrar geldi ama bu defa ameli-
yat edemiyoruz. Yani ameliyat
aşamasını geçmiş. Şu an da
hastayı başka bir arkadaşımız
tedavi ediyor. Bu çağda böyle
bir cümle duymak istemiyorum.
Böyle günlerde asıl farkındalığı
sağlamamız gereken, iki önemli
nokta var. Birincisi, şikayetleri-
mizi göz ardı etmeyelim. İkin-

cisi, hekimlerimiz bir şey söylü-
yorsa o konuda bilgi sahibiyse
ona inanalım,  o konuyu yanı-
mızdaki komşumuzdan daha
çok biliyordur muhtemelen diye
düşünelim.” 

Öldürücülüğü yüksek ola-
rak bilinen akciğer kanserinin,
erken evrede yakalandığında
tedavi edilebilirliğine dikkat
çeken Prof. Dr. Abdullah Erdo-
ğan, konuşmasını şu şekilde
tamamladı:  

“Akciğer kanseri öldürücü-
lüğü yüksek bir kanser dedik
ama günümüzde tıp o kadar
ilerliyor ki; yeni tedavi modalite-
leri, yeni yöntemler her gün ge-
lişiyor ve ilerliyor. Hastalığı

erken evrede yakaladığımızda,
tedavide çok büyük bir başarı
elde ediyoruz. Akciğer kanseri-
nin birinci tedavi yöntemi cerra-
hidir. Cerrahi aşamasında bizim
bu hastayı yakalamamız lazım.
Lenf noduna sıçradıktan sonra,
“Önce bir tedavi olup, o tedavi-
nin arkasından ameliyatı tekrar
düşünelim” cümlesini bu çağda
kullanmak istemiyoruz. Farkın-
dalığımız şöyle olmalı; şikayet-
lerimizi ötelemeyelim, bu
konuda bilgi sahibi olan hekim-
lerimize güvenelim. Ameliyatı
olmamız gereken dönemde
olalım. Hekiminiz, ikinci kez
geldiğinizde ben sizi ameliyat
edemiyorum demesin.” İHa 

Her yıl 3 milyon kişi KOAH nedeniyle hayatını kaybediyor
Halk Sağlığı Genel Müdür-

lüğü tarafından bilgilendirme
yapılarak her yıl 3 milyon kişinin
KOAH nedeniyle hayatını kay-
bettiği belirtildi.   

Sağlık Bakanlığı Halk Sağ-
lığı Genel Müdürlüğü tarafından
yapılan bilgilendirmede şu ifa-
delere yer verildi: 

“KOAH (Kronik Obstrüktif
Akciğer Hastalığı), akciğer do-

kusunun uzun süreli hasarının
yol açtığı hava yolu daralması
neticesinde gelişen; öksürük,
balgam ve ilerleyici nefes dar-
lığı ile karakterize; yaygın, önle-
nebilir ve tedavi edilebilir bir
akciğer hastalığıdır. 

Hastalık hakkında yapılan
büyük çaplı araştırmalara göre,
dünyada KOAH sıklığı yüzde
10,3 olup her yıl yaklaşık 3 mil-

yon kişi KOAH nedeniyle haya-
tını kaybetmektedir. 

Ülkemizde, 2017 yılında
yapılan “Türkiye Hane Halkı
Sağlık Araştırması: Bulaşıcı Ol-
mayan Hastalıkların Risk Fak-
törleri Prevalansı” çalışmasında
15 yaş ve üstü yetişkinlerin
yüzde 3,6’sının şimdiye kadar
bir doktor tarafından KOAH ta-
nısı aldığı tespit edilmiştir. TÜİK
tarafından yayımlanan 2022 yılı
verileri ise solunum sistemi
hastalıklarının, yüzde 13,5 ile
ölüm nedenleri arasında
üçüncü sırada yer aldığını, bu
ölümlerinin yüzde 4’ünün
KOAH nedeniyle gerçekleştiğini
ortaya koymaktadır. 

Tüm dünyada KOAH geli-
şimine neden olan en önemli
risk faktörü tütün kullanımı ve
her türlü tütün dumanına (si-
gara, nargile, puro, elektronik
sigara, ısıtılmış tütün ürünleri
gibi) maruz kalmadır. Hastaların

yüzde 90’ndan fazlasında tütün
ve tütün ürünleri temel neden-
dir. Bunun yanında; odun,
kömür, petrol, gaz gibi fosil ya-
kıtlarla tezek gibi biyokütle ya-
kıtlarının dumanına maruz
kalma ve hava kirliliği gibi solu-
num yolu irritanları da önemli
risk faktörleri arasında yer al-
maktadır. 

KOAH'ın tanısı, sağlık ku-
rumlarında basit ağrısız bir test
olan “nefes ölçüm testi” ile ko-
layca konulabilir. Teşhis, solu-
num fonksiyon testleri
kullanılarak hava akımında
azalmaya yol açan tıkanıklığın
belirlenmesi yoluyla doğrulana-
bilir. 

Öncelikli olarak belirtmek
gerekir ki KOAH’ta akciğer
fonksiyonlarındaki hızlı bozul-
mayı yavaşlattığı ispatlanan tek
girişim sigaranın bırakılmasıdır.
Hastalığı tedavi etmenin temel
amaçları arasında hastalığın

bulgularını hafifletmek, solu-
num yollarındaki hasarı azalt-
mak ve akciğerlerin
oksijenlenmesini düzeltmek yer
almaktadır. 

Bu meyanda, hastanın;
Hastalık hakkında bilgilendiril-
mesi ve tedaviye katılım sağla-
ması için cesaretlendirilmesi,
hastalığın seyrini kötüleştiren
alevlenmelerden ve zatürreden
korunması için grip ve zatürre
aşılarını yaptırması, aktif yaşam
biçimini benimsemesi, tütün ve
tütün ürünlerini bırakması için
desteklenmesi, nefes açıcı et-
kisi olan, “inhaler” olarak ad-
landırılan ve solunum yolu ile
uygulanan ilaçları düzgün ve
düzenli kullanması, oldukça
önemlidir. 

Bu noktada Bakanlığımız;
“Türkiye Kronik Hava Yolu Has-
talıkları Önleme ve Kontrol
Programı” ve birinci basamakta
çalışan hekimlere yönelik “Kro-

nik Obstrüktif Akciğer Hastalı-
ğını Değerlendirme ve İzlem Kı-
lavuzunu” hazırlayarak kronik
hava yolu hastalıklarının önlen-
mesi ve kontrolüne yönelik
önemli adımlar atmıştır. 

Yaygınlığı ve etkisi nede-
niyle bir halk sağlığı sorunu ola-
rak kabul edilen hastalıkla
mücadelede toplum farkındalı-
ğının artırılması kritik bir aşama
olup “15 Kasım Dünya KOAH
Günü” bu misyona hizmet et-
mektedir. 

Biz de akciğerlerinizi sağ-
lıklı tutabilmeniz ve sağlıklı
nefes alabilmeniz için; tütün ve
tütün ürünlerini kullanmama-
nızı, soluduğunuz ortamın ha-
vasını temiz tutmanızı, düzenli
ve dengeli beslenmenizi, dü-
zenli egzersiz yapmanızı, yaş
grubunuza uygun aşılarınızı
yaptırmanızı, sağlığınız için geç
kalmadan doktorunuza başvur-
manızı, tavsiye ediyoruz." İHa
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mAnİsA Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 13. hafta mücadelesinde deplasmanda
karşılaşacağı A. Keçiörengücü maçının hazır-
lıklarına 1 günlük izinin ardından yeniden baş-

ladı.
Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in

13. hafta mücadelesinde 23 Kasım Cumar-
tesi günü saat 13.30’da Aktepe Stadı’nda
Ankara Keçiörengücü’ne konuk olacak. 17
Kasım Pazar gününü izinli geçiren Manisa
ekibi, mücadelenin hazırlıklarına Teknik Di-

rektör Çağdaş Çavuş yönetiminde gerçek-
leşen antrenmanla yeniden başladı. Isınma

hareketleriyle başlayan antrenman dar alan oyun-
larıyla sona erdi.

Siyah-beyazlılar, yarın yapacağı antrenmanla A. Keçiö-
rengücü maçının hazırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK tempoyu düşürmediManisa FK tempoyu düşürmedi

TürK futboluna sayısız
futbolcu kazandıran Manisa
Futbol Kulübü Akademisi,
üretmeye ve Türk fut-
boluna yeni yete-
nekler
kazandırmaya
devam ediyor.

Türk futbo-
lunun en
önemli altya-
pılarından bi-
rine sahip
olan Manisa
Futbol Kulübü,
Akademisi’nden
yetişen genç ye-
tenekleri Türk futbo-
luna kazandırmaya
devam ediyor. Bugüne kadar

sayısız futbolcuyu alt yaş kate-
gorilerde Milli takımlara gönde-
ren Manisa Futbol Kulübü,

Akademisi’nden yetişen
3 genç yeteneği

daha A Takım’a çı-
kardı. Elit A Li-
gi’nde mücadele
eden U17 Takı-
mında sergile-
dikleri
performansla
dikkat çeken
2007 doğumlu

Bulut Uysal,
2008 doğumlu

Resül Özmen ve
yine 2008 doğumlu

Erdem Çakır, A Takımla
antrenmanlara çıkarak kariyer-

lerinde yeni bir adım attı. Ma-
nisa Futbol Kulübü’nden yapı-
lan açıklamada, “A Takıma
yükselen genç yeteneklerimiz

Bulut Uysal, Resül Özmen ve
Erdem Çakır’ı tebrik ediyor,
Siyah-beyaz formamızla nice
başarılar diliyoruz.” denildi.

Siyah Beyazlılar fabrika gibi

TurguTlu Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü
bünyesinde düzenlenen Kış Spor Okulları ve Kültür Kurslarına
kayıtlar devam ediyor. Düzenlediği kurslarla her yaştan vatan-
daşın kültür, sanat ve spor aktiviteleri ile buluşturan Turgutlu
Belediyesi, çocuk ve gençlere özel kış dönemi kursları devam
ediyor. Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü bünyesindeki kurs-
larda piyona, el sanatları ve resim kursu eğitimi veriliyor. Kayıt-
lar, Atatürk Kültür Merkezinde yapılacak. Kurslar hakkında
detaylı bilgi AKM’den alınabilir.

BAsKeTBOl KAYITlArI DeVAm eDİYOr

Turgutlu Belediyesi “Sporla Büyüyen Gençlik” projesi kap-
samında çocukları sporla buluşturmayı sürdürüyor. Kültür ve
Sosyal İşler Müdürlüğü bünyesindeki Kış Spor Okullarında
basketbol kurslarına kayıtlar devam ediyor. Basketbol kur-
sunda 7-14 yaş arası çocuklar alanlarında uzman eğitmenler
tarafından eğitimlerini sürdürüyor. Kurs kayıtları ise Turgutlu
Belediyesi Hizmet Binası 7. katında yer alan Kültür ve Sosyal
İşler Müdürlüğünde yapılıyor. Vatandaşlar, kurslar ve kayıtlar
hakkında 0236 313 21 22 numaralı telefon üzerinden detaylı
bilgi alabilir. İHA

Yunusemre Belediyes-
por'un yüzücüleri, Afyonkara-
hisar'da yapılan 11-12 Yaş
Ulusal Gelişim Projesi Ligi
Bölge Müsabakası'nda barajı
geçerek Türkiye Şampiyonası
Finalleri'ne katılmaya hak ka-
zandı.   

Yunusemre Belediyes-
por'un yüzücüleri, Türkiye
Yüzme Federasyonu tarafın-
dan 15-17 Kasım tarihlerinde
Afyonkarahisar'da düzenlenen
11-12 Yaş Ulusal Gelişim Pro-
jesi Ligi Bölge Müsabaka-
sı'ndan madalyalarla döndü.
Müsabakalarda Manisa'yı
temsil eden Yunusemreli spor-
cular Elif Aşanlı, Bade Altın-
makas, Meryem Sare Koldaş,
Zeynep Uygun ve Eren Ülgen,
barajı geçerek 6-8 Aralık'ta
Samsun'da düzenlenecek Tür-
kiye Şampiyonası Finalleri'ne
katılmaya hak kazandı. Elif

Aşanlı, Bade Altınmakas ve
Meryem Sare Koldaş karışık
ve serbest stilde, Zeynep
Uygun kurbağalama ve ser-
best stilde, Eren Ülgen ise
serbest, karışık ve kelebek
stilde başarıyla yüzerek Mani-
sa'nın gururu oldu.  

Yunusemre Belediyespor
Başkanı Bülent Kanik yaptığı
açıklamada birçok branşta
elde ettikleri başarılara yüz-
meyi de eklediklerinin altını çi-
zerek, "Afyonkarahisar'da
barajı geçerek adını finallere
yazdıran sporcularımızı ve an-
trenörlerimizi tebrik ediyorum.
Müsabakalara katılan 5 spor-
cumuz da vizeyi aldı. Sporcu-
larımızın Samsun'daki
finallerde de şehrimizi layıkıyla
temsil edeceklerine inanıyo-
ruz. 

Yüzmede yeni bir oluşum
içerisindeyiz. Bu başarılar ku-

lübümüz için bir ilk oldu.
Yunusemre Belediye Baş-

kanımız Semih Balaban'ın
destek ve öncülüğünde spo-
run tabana yayılması için çalı-

şıyoruz. Çocuklarımızın sporla
iç içe olması ve bunun ya-
nında madalyalar elde ederek
şehrimizi gururlandırması he-
pimizi mutlu ediyor" dedi. İHA

Yunusemreli yüzücüler Türkiye
Şampiyonası’na gidiyor!
Yunusemreli yüzücüler Türkiye
Şampiyonası’na gidiyor!

Kış spor okullarında 
kayıtlar devam ediyor

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


